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Urša Peternel

Projekt v Hrenovci bomo 
nadaljevali in zaključili ter v 
drugi polovici letošnjega 
leta stanovanja tudi začeli 
prodajati, je na decembrski 
seji občinskega sveta na Je
senicah zatrdil Gregor Žvi
pelj, direktor družbe Ane
premičnine, ki je nova las
tnica štirih nedokončanih 
blokov v Hrenovci. Družba 
Anepremičnine je sosesko 
lani prevzela od Aleasinga. 
Direktor Aleasinga Nikolaj 
Fišer in Gregor Žvipelj iz 
Anepremičnin sta načrte 
predstavila občinskim sve
tnikom Občine Jesenice. Ta 
je namreč za uspešno do
končanje projekta že nekaj
krat podaljšala urbanistično 
pogodbo, v skladu s katero 
mora investitor namesto 
plačila komunalnega pri
spevka urediti komunalno 
infrastrukturo z dovozno 
potjo, nadhodom čez cesto 
in železniško progo do TVD 
Partizan in pešpotjo med 
obema nadhodoma do Stare 
Save in tržnice. Anepremiči
ne so zdaj zaprosile za vno
vično podaljšanje pogodbe, 
tokrat do konca letošnjega 
leta, in občinski svetniki so 
se s tem strinjali. Kot so za

trdili v družbi Anepremični
ne, bodo dela začeli še ta 
mesec, do septembra pa 
tudi pridobili uporabno do
voljenje. Sosesko, prvotno 
poimenovano Grajski park, 
so tudi preimenovali, in si

cer v Gorenjski sonček. Kot 
je zatrdil direktor Anepre
mičnin Gregor Žvipelj, 
pravnih ovir za nadaljevanje 
del ni več, imajo pravno
močno gradbeno dovoljenje 
za dokončanje blokov, nad

hod (ta bo brez dvigala) in 
dovozno cesto, izbrali pa so 
tudi že izvajalca, to je Kolek
tor Koling. Opravili so tudi 
več sestankov z nepremič
ninskimi družbami, trgu pa 
naj bi ponudili "kvalitetna 
stanovanja po primerni 
ceni". Poleg tega je Žvipelj 
dejal, da pripravljajo tudi 
nov produkt za mlade, to je 
dolgoročni najem z možnos
tjo naknadnega odkupa.

Grajski park postal 
Gorenjski sonček
Štirje nedokončani večstanovanjski objekti v Hrenovci so prešli v last Anepremičnin, kjer zatrjujejo, 
da bodo stanovanja vseljiva še letos. Soseski so dali ime Gorenjski sonček.

Nedokončani bloki v Hrenovci so zdaj dobili ime Gorenjski sonček. Stanovanja naj bi bila 
vseljiva v drugi polovici letošnjega leta. 

Kot je povedal Gregor Žvipelj iz Anepremičnin, 
so opravili analizo stanja nedokončanih blokov 
in odkrili zgolj nekaj manjših razpok v stenah, 
ki pa naj ne bi pomenile večjih težav.

Urša Peternel

Občina Jesenice je v leto 
2015 vstopila brez sprejete
ga proračuna. Občinski sve
tniki so ga na decembrski 
seji potrdili šele v prvi 
obravnavi, zato je župan To
maž Tom Mencinger spre
jel sklep o začasnem finan
ciranju. To bo veljalo do 
sprejetja proračuna oziro
ma največ tri mesece, v tem 
času pa se bo financiranje 
občine nadaljevalo na osno
vi lanskega proračuna do 
višine porabljenih sredstev 

v enakem obdobju pretekle
ga leta. A kot je opozorila 
vodja oddelka za proračun 
in finance na Občini Jeseni
ce Brigita Džamastagić, za
kon o javnih financah za 
obdobje začasnega financi
ranja zelo omejuje obseg in 
namen porabe proračun
skih sredstev, zato naj bi 
občine proračune sprejele 
čim prej. V tem obdobju ne
posredni proračunski upo
rabniki ne smejo začeti iz
vajati novih nalog in progra
mov, niti ne smejo začeti 
novih investicij.

V novo leto  
brez proračuna
Ker proračun za leto 2015 še ni sprejet, velja 
začasno financiranje. Neposredni proračunski 
uporabniki ne smejo izvajati novih programov in 
začeti novih investicij.

V letu 2015 bo predvidoma izšlo šestnajst številk Jeseniških 
novic. To je za šest številk manj kot doslej; namesto vsakih 
štirinajst dni boste sedaj časopis v nabiralnike prejeli vsake 
tri tedne, razen julija in avgusta, ko bosta izšli po ena števil-
ka na mesec. Predviden rokovnik izidov je: 16. januar, 6. in 
27. februar, 20. marec, 10. in 30. april, 22. maj, 12. junij, 3. 
julij, 14. avgust, 4. in 25. september, 16. oktober, 6. in 27. 
november ter 18. december. 

Izidi Jeseniških novic v letu 2015

Nagrada meni,  
a tudi našemu 
ansamblu
Severjev nagrajenec za življenjsko 
delo v ljubiteljskem gledališču je 
Borut Verovšek, ki je že več kot 
pol stoletja zvest Gledališču 
Toneta Čufarja na Jesenicah.
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Radio Triglav  
je abraham
Petega januarja je Radio 
Triglav praznoval 
petdesetletnico. Ob tem so 
pripravili dan odprtih vrat za 
zveste poslušalce in 
slavnostno akademijo v 
dvorani jeseniškega gledališča.
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OBČINSKE NOVICE

Odslej zvočni prenosi 
sej
Občinski svetniki so se stri-
njali z ukinitvijo videopreno-
sov sej občinskega sveta, 
odslej bodo na voljo zvočni 
prenosi sej prek občinske 
spletne strani.
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KRAJEVNA SKUPNOST

Korito, žegnanje konj, 
pohod z baklami ...
Zadnji mesec lanskega leta 
je bil v Krajevni skupnosti 
Blejska Dobrava še posebej 
pester, saj so se prireditve 
kar vrstile.
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ZANIMIVOSTI

Godbeniki z Moniko 
navdušili poslušalce
Pihalni orkester Jesenice-
-Kranjska Gora je nastopil z 
mednarodno uveljavljeno 
mezzosopranistko Moniko 
Bohinec. Poželi so stoječe 
ovacije. 
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ZANIMIVOSTI

Vztrajni osvajalci 
Španovega vrha
Zlato priznanje so prejeli Ro-
bert Lasnik za 117 vzponov, 
Jani Kavalar za 100, Martin 
Baš za 74 in Frenk Terseglav 
za 60 vzponov. 
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43. stran

Drsališči na Hrušici  
in na Kresu 43. stran

  

Pokličite nas!  
Pomagali vam bomo.

 

 

Servis prenosnih računalnikov 
 

Rešujemo vsakovrstne težave s prenosnimi 
računalniki različnih blagovnih znamk: čiščenje 
procesorjev in ventilatorjev, popravila osnovnih plošč, 

menjava žarnic v displejih, menjava diskov, 
presnemavanje podatkov, čiščenje virusov 

 

Ugodna ponudba 
čiščenje prenosnega računalnika in protivirusni pregled! Samo 45,75 €!  
Odstranjevanje najdenih virusov in drugih škodljivih programov zaračunamo posebej. 

 
 

 
 

 
 

 
Cesta železarjev 7a, Jesenice, tel. (04) 58-36-444, www.3bm.si 
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Urša Peternel

Ob koncu leta so župan 
Tomaž Tom Mencinger, pod
župana Vera Pintar in Miha 
Rebolj ter direktor občinske 
uprave Vitomir Pretnar obis
kali starejše občane, ki prebi

vajo v domovih za starostnike 
na Jesenicah, v Kranjski Gori 
in Radovljici. Z obiskom in 
priložnostnim darilcem so 
jim izkazali pozornost ob 
praznikih, povsod pa so bili 
deležni toplega sprejema in 
prijetnega vzdušja.

Na obisku  
pri starejših občanih

Podžupan Miha Rebolj na obisku v domu za starostnike

Urša Peternel

Občinski svet občine Jese
nice je 23. decembra opra
vil dve seji, in sicer nadalje
vanje obravnave predloga 
proračuna za leto 2015 z 
druge redne seje, ki je bila 
prekinjena, ter tretjo redno 
sejo. Na začetku so svetni
ke že tradicionalno obiskali 
skavti in skavtinje z Jesenic 
in Breznice, ki so županu 
prinesli luč miru iz Betle
hema.

Proračun v prvi obravnavi
Občinski svet je drugo red
no sejo zaključil s potrditvi
jo predloga proračuna Obči
ne Jesenice za leto 2015 v 
prvi obravnavi. Druga obrav
nava proračuna bo tako na 
vrsti v začetku februarja, v 
vmesnem času pa se bo 
občinska uprava opredelila 
do vseh predlogov, ki so bili 
posredovani v času javne 
razprave. Ker občina ob kon
cu leta še ni imela sprejete
ga proračuna za leto 2015, je 
župan svetnike obvestil, da 
je podpisal sklep o začas
nem financiranju, ki bo vel
jal do sprejema proračuna.

Podaljšanje urbanistične 
pogodbe
Tudi na tretji seji so občin
ski svetniki potrdili vse pre

dlagane sklepe, ki so jih 
obravnavali v sklopu osmih 
točk dnevnega reda. Ena 
pomembnejših točk je bila 
podaljšanje urbanistične 
pogodbe za območje Hreno
vice. Predlog podaljšanja sta 
svetnikom predstavila Gre
gor Žvipelj, direktor Ane
premičnin, in Nikolaj Fišer, 
direktor Aleasinga. Predmet 
urbanistične pogodbe je 

izgradnja komunalne infra
strukture na območju Hre
novice, ki vključuje izgrad
njo večstanovanjskih objek
tov, dovozne poti in nadho
da ter pridobitev njihovega 
uporabnega dovoljenja. Sve
tniki so s potrditvijo podalj

šanja omogočili, da bo inve
stitor januarja 2015 nadalje
val z deli in do septembra 
2015 pridobil tudi uporabno 
dovoljenje. 

Koncesija za zavetišče
Svetniki so sprejeli tudi 
odlok o podelitvi koncesije 
za opravljanje gospodarske 
javne službe zavetišča za 
zapuščene živali na območju 

občine Jesenice. Občina je z 
ureditvijo v odloku določila 
lokalno gospodarsko javno 
službo pomoči, oskrbe in 
namestitve zapuščenih živali 
kot obvezno gospodarsko 
javno službo ter določila, da 
se javna služba izvaja s pode

litvijo koncesije. Na podlagi 
odloka bo tako v prihodnjih 
mesecih objavljen javni raz
pis za podelitev lete. 

Izločitev Slovenskega 
planinskega muzeja
Občinski svet je obravnaval 
tudi predlog Odloka o spre
membah Odloka o ustanovi
tvi javnega zavoda Gornje
savski muzej Jesenice. Zno
traj te točke je soglašal z 
izločitvijo enote Slovenskega 
planinskega muzeja iz jav
nega zavoda Gornjesavski 
muzej Jesenice, s tem da bo 
potrebne akte v zvezi s pre
nosom Slovenskega planin
skega muzeja na Narodni 
muzej Slovenije obravnaval 
potem, ko bo potreben sklep 
o tem sprejela tudi vlada. 

Povračilo stroškov 
kampanje
Občinski svetniki so obrav
navali tudi predlog za delno 
povračilo stroškov za organi
ziranje in financiranje volil
ne kampanje v občini Jese
nice za lokalne volitve 2014. 
Potrdili so predlog povračila 
stroškov za tri županske 
kandidate in osem strank 
oziroma list, ki jim pripada 
povračilo.
Sejo so zaključili z vpraša
nji in pobudami občinskih 
svetnikov.

Občinski svetniki 
opravili dve seji
Občinski svetniki so decembra na nadaljevanju prekinjene druge redne seje potrdili predlog 
proračuna za leto 2015 v prvi obravnavi. Na tretji redni seji pa so med drugim podaljšali urbanistično 
pogodbo za območje Hrenovice.

Urša Peternel

Po besedah Primoža Samar
ja iz Zavoda za šport Jeseni
ce je prvo silvestrovanje v 
Športni dvorani Podmeža
kla lepo uspelo, udeležilo se 
ga je okrog štiristo ljudi, ki 
jih je do zgodnjih jutranjih 
ur zabaval Vili Resnik s sku
pino. Razpoloženje je bilo 
veselo, zbranim je opolnoči 
voščil tudi jeseniški župan 
Tomaž Tom Mencinger. 
"Glede na vreme, hud mraz 
in glede na dejstvo, da je 
bilo silvestrovanje v dvorani 
prvič, smo zadovoljni," je 
dejal Samar. Odločitev o 
tem, ali bo dvorana Podme
žakla odslej nova lokacija 
skupnih silvestrovanj na 
Jesenicah (po Čufarjevem 
trgu in pokritem prireditve
nem prostoru na Stari Savi), 
pa bodo sprejeli na Občini 
Jesenice.

Silvestrovali v Podmežakli
Na Jesenicah so letos prvič pripravili skupno silvestrovanje v Športni dvorani Podmežakla. 

Udeležence silvestrovanja v dvorani Podmežakla je opolnoči pozdravil in jim voščil župan 
Tomaž Tom Mencinger. / Foto: Primož Samar

Mesto občinske svetnice je 
prevzela Simona Štravs, ki 
je nadomestila Zorana 
Kramarja (SD). Štravsova 
je univerzitetna 
diplomirana pravnica, dela 
kot davčna svetovalka in 
vodi svoje podjetje za 
računovodstvo, podjetniško 

in davčno svetovanje. Je tudi predavateljica in 
avtorica strokovnih člankov in priročnikov. 
Marca bo dopolnila 55 let, živi na Hrušici. 

Urša Peternel

Radio Triglav je v Gledališču 
Toneta Čufarja Jesenice s 
slavnostno akademijo obele
žil 50letnico delovanja. 
"Radio Triglav je lokalni 
medij, ki tako že petdeset let 
skrbi za obveščanje občanov 
o dogodkih tako iz naše kot 
s sosednjih občin, zato vod
stvu radia za dobro delo 
čestitam in jim želim uspe
šno delovanje tudi naprej," 
je ob tem dejal župan Tomaž 
Tom Mencinger.
Potem ko so na decembrski 
seji občinskega sveta občin
ski svetniki potrdili podaljša
nje urbanistične pogodbe, 
naj bi še ta mesec vendarle 
nadaljevali gradnjo blokov in 
komunalne infrastrukture v 
Hrenovici. "Predmet urbani
stične pogodbe je izgradnja 
komunalne infrastrukture 
na območju Hrenovice, ki 
vključuje izgradnjo večsta
novanjskih objektov, dovoz
ne poti in nadhoda ter prido
bitev njihovega uporabnega 
dovoljenja. Po besedah pred
stavnikov investitorja, to je 
podjetja Anepremičnine, je 
za začetek investicije, do 
katerega naj bi prišlo še v 
tem mesecu, vse pripravlje
no, po njihovih izračunih pa 
naj bi jo zaključili do sep
tembra 2015, ko naj bi prido
bili tudi uporabno dovoljen
je. Informacije smo na obči
ni izredno veseli, saj se, gle
de na zagotovitve investitor
ja, končno bliža tisto, česar 
smo si močno želeli, to je 
končna ureditev območja, ki 
je bil dolga leta neurejen in 
neuporaben. S pridobitvijo 
uporabnega dovoljenja bodo 
postali funkcionalni tudi 
štirje stanovanjski bloki, pri 
čemer investitor zagotavlja, 
da bodo stanovanja na trgu 
ponujena na mladim prija
zen način, ter prečna pove
zava od TVD Partizana pre

ko bohinjske proge do 
območja Hrenovice, ki bo 
tako ta del in Staro Savo 
povezal s preostalimi Jeseni
cami," je rekel župan.
Povedal je tudi, da so na 
občini s strani skupine kraja
nov Koroške Bele prejeli 
prošnjo za soglasje k pripra
vi ledene ploskve na zgor
njem teniškem igrišču na 
Rekreacijskem centru Kres. 
S soglasjem občine so tako 
prostovoljno očistili eno od 
teniških igrišč, uredili raz
svetljavo in pripravili ledeno 
ploskev. "Ideja je vsekakor 
odlična in jo pozdravljamo, 
hkrati pa je to eden od nači
nov, kako prostor, ki sicer ni 
v uporabi, vsaj v kratkem 
času poživiti z neko dejav
nostjo. Rekreacijski center 
Kres je namreč še ena od 
nedokončanih zgodb občine, 
za katero bi si vsi želeli, da bi 
se končno razrešila. Občina 
Jesenice si v zvezi z oživitvijo 
teniških igrišč, ki so poleg 
dostopne ceste do območja 
edina, ki so v lasti občine, že 
dolgo prizadeva pridobiti 
interesente oziroma potenci
alne investitorje, ki bi bili 
pripravljeni teniška igrišča 
prevzeti in z njimi upravljati, 
žal pa jih do danes nismo 
našli," je dejal Mencinger.

Županov kotiček

Župan Tomaž Tom 
Mencinger
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je se ni ške no vi ce
Je se ni ške no vi ce so pri lo ga Go renj ske ga gla sa

Iz da ja telj
Go renj ski glas, d. o. o., Kranj, 
Ble i we i so va ce sta 4, 4000 Kranj

Od gO vOr na ured nI ca
Ma ri ja Volč jak

ured nI ca
Urša Pet er nel, GSM: 041/570 942,
ursa.peternel@g-glas.si

ured nI škI Od bOr: 
Vera Pin tar, Ines Dvoršak, Urša Pet er nel,  
Jan ko Ra bič
no vi ce.je se ni ce@je se ni ce.si

Ob lI kOv na za snO va
Jer nej Stri tar, Ilo var Stri tar, d. o. o.

teh nIč nI ured nIk
Gre ga Flaj nik

FO tO gra FI ja
Tina Dokl, Go razd Kav čič

vOd ja Oglas ne ga tr Že nja
Ma te ja Žvi žaj 

Ne na ro če nih pri spev kov in pi sem bral cev ne ho-
no ri ra mo. Dol ži na pri spev ka za ob ja vo ali pis-
mo za ru bri ko Pis ma bral cev sme ob se ga ti naj-
več tri ti soč zna kov s pre sled ki in ne sme biti 
dalj ši od ene tip ka ne stra ni for ma ta A4. 

Je se ni ške no vi ce, št. 1/let nik X so pri lo ga ča so pi sa Go renj ski glas, št. 5, ki je iz šel 16. januarja 2015.
Je se ni ške no vi ce so pri lo že ne Go renj ske mu gla su in brez plač no po sla ne v vsa go spo dinj stva v Ob či ni Je se ni ce, iz šle so v 
na kla di 25.970 iz vo dov. Tisk: Delo, d. d., Ti skar sko sre diš če. Di stri bu ci ja: Poš ta Slo ve ni je, d. o. o., Ma ri bor.

GORENJSKI GLAS (ISSN 0352-6666) je registrirana blagovna in storitvena znamka pod št. 9771961 pri Uradu RS za intelektualno 
lastnino. Ustanovitelj in izdajatelj: Gorenjski glas, d.o.o., Kranj / Direktorica: Marija Volčjak / Naslov: Bleiweisova cesta 4, 4000 
Kranj / Tel.: 04/201 42 00, faks: 04/201 42 13, e-pošta: info@g-glas.si; mali oglasi in osmrtnice: tel.: 04/201 42 47 / Delovni čas: 
ponedeljek, torek, četrtek in petek od 7. do 15. ure, sreda od 7. do 16. ure, sobote, nedelje in prazniki zaprto. / Gorenjski glas je 
poltednik, izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 19.000 izvodov / Redne priloge: Moja Gorenjska, Letopis Gorenjska (enkrat letno), 
TV okno in osemnajst lokalnih prilog / Tisk: Delo, d. d., Tiskarsko središče / Naročnina: tel.: 04/201 42 41 / Cena izvoda: 1,70 EUR, 
redni plačniki (fizične osebe) imajo 10 % popusta, polletni 20 % popusta, letni 25 % popusta; v cene je vračunan DDV po stopnji 
9,5 %; naročnina se upošteva od tekoče številke časopisa do pisnega preklica, ki velja od začetka naslednjega obračunskega 
obdobja / Oglasne storitve: po ceniku; oglasno trženje: tel.: 04/201 42 48.

WWW.JE SE NI CE.SI

Kot je znano, je štiri vila 
bloke sredi Jesenic leta 
2007 začel graditi Gradis 
GP Celje. Bloki naj bi bili 
po Gradisovih prvotnih na-
črtih zgrajeni in vseljivi že 
do konca leta 2008. Sose-
sko so tedaj poimenovali 
Grajski park, poleg blokov s 
74 nadstandardnimi stano-
vanji pa naj bi v Hrenovci 
uredili tudi park z otroškim 
igriščem, povezovalno peš-
pot in ostalo komunalno 
infrastrukturo. A podjetje 
Gradis GP Celje se je kma-
lu po začetku gradnje zna-
šlo v poslovnih težavah in 
kasneje tudi v stečaju. Ker 

ni izpolnjevalo pogojev li-
zinga do celjske lizinške 
hiše Aleasing, je ta razdrla 
pogodbo in postala lastnica 
blokov. Izkazalo se je tudi, 
da so ob težavah Gradisa 
nepoplačani ostali številni 
podizvajalci. A tudi Alea-
sing se je pri projektu sre-
čal s kopico težav, zaradi 
stečaja Gradisa GP Celje je 
bila gradbena dokumenta-
cija pomanjkljiva in nada-
ljevanje del se je iz leta v 
leto odmikalo. Za nameček 
pa je lani prišlo do statu-
snega preoblikovanja Alea-
singa, ki je zato lastništvo 
blokov prenesel na družbo 
Anepremičnine. Ta je v sto-
odstotni lasti Abanke.

Grajski park postal 
Gorenjski sonček
31. stran

Urša Peternel

Jeseniški občinski svetniki 
so na decembrski seji govo-
rili tudi o predlogu ukinitve 
video snemanja sej. Občin-
ska uprava je namreč pre-
dlagala, da se zaradi zmanj-
šanja stroškov ter nizke gle-
danosti prenosov videosne-
manje ukine, na spletni 
strani Občine pa bodo pote-
kali le zvočni prenosi sej. 
Kot je pojasnila Ines Dvor-
šak iz kabineta župana, je 
Občina Jesenice video sne-
manje sej in njihovo predva-
janje v živo prek spletne 
strani Občine Jesenice uve-
dla z januarjem 2014, ko je 
takšen sklep na predlog ene-
ga od takratnih svetnikov 

sprejel občinski svet. Pri 
proučitvi možnih variant za 
zagotavljanje takšne storitve 
se je kot najboljša možnost 
izkazalo opravljanje te stori-
tve prek zunanjega izvajal-
ca, ki ga je Občina izbrala na 
podlagi najcenejše prejete 
ponudbe, strošek seje pa je 
znašal slabih tisoč evrov na 
sejo. "Med letom smo ugo-
tovili, da dosežena gleda-
nost sej ne dosega pričako-
vanih rezultatov; največja 
dosežena gledanost je bila 
okoli štirideset gledalcev, 
zato je bila predlagana uki-
nitev video snemanja z alter-
nativno rešitvijo – predvaja-
nje zvočnega posnetka pre-
ko spletne strani z obstoječo 
opremo v lasti Občine, pri 

čemer dodatnega stroška ne 
bi bilo," je povedala Dvorša-
kova. "Na seji občinskega 
sveta je bil pri obravnavi 
omenjene točke s strani ne-
katerih svetnikov izposta-
vljen argument, da je pred-
vajanje video posnetka v 
živo nujno zaradi zagotavlja-
nja javnosti, transparentno-
sti delovanja občinskega 
sveta in obveščanja javnosti, 
s čimer pa se občinska upra-
va ne more v celoti strinjati. 
Četrti člen poslovnika o delu 
občinskega sveta namreč 
določa, da je delo občinske-
ga sveta in njegovih delov-
nih teles javno, kar pomeni, 
da se je lahko udeleži vsak-
do, ki to želi, hkrati pa je na 
spletni strani Občine Jeseni-

ce najkasneje jutro po seji 
objavljen zvočni posnetek 
seje. Samo ti dve dejstvi pri-
čata o tem, da zagotavljanje 
javnosti nikoli ni bilo okr-
njeno in delovanje občin-
skega sveta pred javnostjo 
ne prikrito, temveč je bilo 
pridobivanje želenih infor-
macij le odvisno od volje in 
želje posameznika," je doda-
la Dvoršakova. O predlogu 
so občinski svetniki na seji 
glasovali in s 15 glasovi za in 
11 proti sklep o ukinitvi vi-
deo prenosov sej sprejeli. 
Večinsko so se strinjali, da 
zadostuje predvajanje zvo-
ka, upoštevajoč sedem načr-
tovanih sej v letu 2015 pa bo 
občinski proračun prihranil 
vsaj sedem tisoč evrov.

Odslej zvočni prenosi sej
Občinski svetniki so se strinjali z ukinitvijo videoprenosov sej občinskega sveta, odslej bodo na voljo 
zvočni prenosi sej prek občinske spletne strani.

Urša Peternel

Pošta Blejska Dobrava se bo 
2. februarja preoblikovala v 
pogodbeno pošto, pogodbe-
nik bo podjetje Mlinotest. To 
v praksi pomeni, da se bo 
pošta preselila v prostore tr-
govine, poštne storitve pa 
bodo opravljali Mlinotestovi 
zaposleni. Zaposleni na se-
danji pošti bodo premeščeni 
na druge pošte, torej zaradi 
tega nihče ne bo izgubil za-
poslitve, so povedali na Pošti 
Slovenije. Delovni čas po-
godbene pošte bo od pone-

deljka do petka od 8. do 18. 
ure, v soboto od 8. do 12. ure. 
"Pogodbene pošte so pravilo-
ma odprte dlje časa, to velja 
tudi v primeru pošte Blejska 
Dobrava, ki bo imela po pre-
oblikovanju daljši delovni 
čas za uporabnike. Na po-
godbeni pošti lahko uporab-
niki poštnih storitev opravijo 
večino storitev na enak način 
kot do sedaj: oddajo pisem-
sko pošiljko ali paket za no-
tranji in mednarodni poštni 
promet, dvignejo pošiljko, ki 
je pismonoša ni uspel vročiti 
na dostavi, vplačajo obrazec 

UPN, poštno nakaznico, do-
bijo informacijo o stanju na 
osebnem računu, vplačajo 
sredstva ali jih dvignejo z 
osebnega računa in hranilne 
vloge Poštne banke Sloveni-
je, pravne osebe, ki imajo 
TRR pri Poštni banki Slove-
nije, lahko opravijo negoto-
vinsko plačilo, polog in dvig 
gotovine v omejenih zneskih 
ter preverijo stanje na raču-
nu. Uporabniki lahko kupijo 
tudi znamke, dopisnice, vo-
ščilnice, virtualne kartice 
različnih mobilnih operater-
jev, nalepko AKOS, obrazec 

UPN, paketno embalažo ter 
pisemske ovojnice," je pove-
dala Barbara Galičič Dra-
kslar, direktorica kranjske 
poslovne enote Pošte Slove-
nije. Na Pošti Slovenije ima-
jo ta čas 74 pogodbenih pošt, 
od tega sedem na območju 
Poslovne enote Kranj. Letos 
in v naslednjih letih naj bi v 
pogodbene pošte preobliko-
vali štirideset do petdeset 
pošt letno oziroma do leta 
2017 kar 180 pošt. "Pogodbe-
ne pošte Pošti Slovenije 
omogočajo racionalnejšo 
obliko poslovanja pošt, nižje 
stroške za poštne objekte in 
njihovo vzdrževanje, nižje 
stroške materiala, energije, 
amortizacije in dela. S po-
močjo naštetega je zagoto-
vljena racionalnejša poštna 
mreža in višja rentabilnost 
poslovanja Pošte Slovenije v 
celoti," je še povedala Barba-
ra Galičič Drakslar.

Pošta se seli v trgovino
Pošta na blejski dobravi bo 2. februarja postala pogodbena, pogodbenik bo 
podjetje Mlinotest. Poštne storitve bodo po novem opravljali zaposleni v 
trgovini.

Andraž Sodja,  
Urša Peternel

Kljub muhastemu vremenu je 
članom Kulturno-športnega 
društva Hrušica uspelo pripra-
viti ledeno ploskev na špor-
tnem igrišču ob kulturnem 

domu, ki je namenjena otro-
kom in mladostnikom za kori-
stno preživljanje prostega časa 
in za zimske športne aktivno-
sti. Po besedah predsednika 
društva Mateja Kej žarja so kar 
veliko truda vložili v pripravo 
ograde in izdelave ledene plo-

skve, upajo na ugodne zimske 
temperature, da bo čim dalj 
časa na voljo. Marsikateri 
otrok bo tako ob pomoči star-
šev naredil prve drsalne kora-
ke na domači ledeni ploskvi, 
tisti nekoliko starejši pa se po-
merijo tudi v hokeju na ledu. 

Letos prvič pa je urejeno 
tudi drsališče na Kresu na 
Koroški Beli. Blanski zane-
senjaki so v soglasju z Ob-
čino Jesenice del zapušče-
nih teniških igrišč preure-
dili v drsališče, ki so se ga 
razveselili tako otroci kot 
odrasli. Kot so nam pove-
dali, bodo led vzdrževali, 
dokler bo dovolj mrzlo, 
obisk pa je odličen.

Drsališči na Hrušici in Kresu

ledena ploskev na hrušici je na voljo prek dneva ter pod 
žarometi, uporaba je brezplačna, le večje skupine se 
morajo najaviti društvu za uskladitev terminov.

letos je prvič urejeno drsališče na kresu na koroški beli.  
razveselili so se ga tako otroci kot odrasli, obisk pa je 
odličen.

Urša Peternel

Župan Tomaž Tom Mencin-
ger je skupaj s podžupanoma 
Miho Reboljem in Vero Pin-
tar konec decembra v Kolper-
nu na Stari Savi priredil že 
tradicionalni prednovoletni 
sprejem. Udeležili so se ga 
direktorji jeseniških gospo-
darskih podjetij, ravnatelji 
oziroma direktorji javnih za-
vodov, člani občinskega sveta 
in ostalih delovnih teles, 

predsedniki krajevnih sku-
pnosti, predsedniki političnih 
strank z mandatom v občin-
skem svetu, vodje oddelkov 
na Občini Jesenice ter nekate-
ri drugi. Neformalno druže-
nje je bilo namenjeno nepo-
srednemu pogovoru s pred-
stavniki občinske uprave ter 
seznanitvi s projekti, ki jih je 
občina izvedla v iztekajočem 
se letu, hkrati pa tudi navezo-
vanju medsebojnih stikov in 
prednovoletnemu druženju.

Prednovoletni sprejem

Dosedanjemu direktorju javnega komunalnega podjetja JE-
KO-IN Ivanu Hočevarju se izteka štiriletni mandat, zato je 
bil objavljen razpis za izbiro direktorja. Kot je povedal pred-
sednik razpisne komisije Miha Rebolj, so v roku prejeli dva-
najst prijav, od tega so pet kandidatov povabili na nadaljnji 
razgovor. Kandidati morajo imeti univerzitetno izobrazbo 
tehnične, ekonomske ali druge ustrezne smeri, najmanj pet 
let delovnih izkušenj na vodstvenih delih in morajo poznati 
dejavnosti, ki jih izvaja družba. Ivan Hočevar ni želel razkri-
ti, ali se je ponovno prijavil na razpis.

O direktorju jekO-In-a
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Urša Peternel

Kratka osebna predstavitev: 
starost, stan, število otrok, 
kaj ste po izobrazbi, kje ste 
zaposleni?
"Star sem 20 let. Osnovno 
šolo sem obiskoval na Jeseni-
cah, nato srednjo v Radovlji-
ci. Zaposlen sem na RTV 
Slovenija kot imitator in igra-
lec v igranih televizijskih 
skečih. Ukvarjam pa se tudi 
s stand up komedijo in vode-
njem družabnih prireditev."

Kakšne so vaše izkušnje v 
politiki in zakaj ste se odlo-
čili, da se boste potegovali za 
mesto občinskega svetnika?
"Kot dvajsetletnik razumlji-
vo izkušenj v politiki še 
nimam. Je pa to kdaj celo 
prednost. Za kandidaturo za 
mesto občinskega svetnika 
sem se odločil, ker verja-
mem, da lahko pripomorem 
k napredku občine predv-
sem na področju mladih."

Katere cilje boste v štirih 
letih skušali uresničiti kot 
občinski svetnik?
"Pred lokalnimi volitvami 
smo napisali odličen pred-
volilni program in moj cilj 

je, da ga v veliki meri realizi-
ramo. Zmanjšanje davčnih 
in javnih dajatev občanov iz 
pristojnosti občine Jesenice, 
na področju gospodarstva 
pospešiti odločanje občin-
ske uprave v zadevi pridobi-
vanja soglasij, na področju 
kulture zagotoviti boljšo 
koordinacijo med posamez-
nimi društvi ..." 

Kateri je po vašem mnenju 
ta čas največji problem v 
občini?
"Eden tistih, na katerega pre-
malo opozarjamo – a se bo 
čez čas se pokazal kot velik 
problem – je premajhna 
vključenost mladih v različ-
ne sfere občine. Mladi pre-
večkrat pozabljamo na to, da 
tudi naše mnenje nekaj 
pomeni in naš glas šteje."

Kaj vam zapolnjuje prosti 
čas?

"Igranje v gledališču, spre-
hodi v naravo in pa seveda 
druženje s prijatelji."

Zadnja prebrana knjiga
"Moram priznati, da nisem 
ravno ljubitelj knjig. Zadnja, 
ki sem jo prebral, pa je bila 
Razgaljeni, ki jo je napisal 
Jure Godler. Govori o zakuli-
snem dogajanju ekipe radij-
ske oddaje Radio Ga-Ga."

Življenjsko vodilo
"Živi in pusti živeti in pa: 
Na vrhu je vedno prostor za 
tistega, ki začne z dna!"

Na vrhu je vedno 
prostor ...
Aleksander Pozvek (SDS) je z dvajsetimi leti najmlajši član občinskega 
sveta občine Jesenice. Kot pravi, izkušenj v politiki nima, kar pa je včasih 
lahko celo prednost.

Aleksander Pozvek 
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Urša Peternel

Kratka osebna predstavitev: 
starost, stan, število otrok, 
kaj ste po izobrazbi, kje ste 
zaposleni? 
"Rojena sem leta 1968, sem 
razvezana in imam dva 
odrasla otroka. Po izobrazbi 
sem univerzitetna diplomi-
rana sociologinja, zaposlena 
pa sem v Splošni bolnišnici 
Jesenice v Upravno-pravni 
službi."

Kakšne so vaše izkušnje v 
politiki in zakaj ste se odlo-
čili, da se boste potegovati 
za mesto občinske svetnice? 
"V politiki sem praktično 
začetnica. Izhajam iz gene-
racije, ki je odraščala ob 
dnevni politiki osemdesetih 
let prejšnjega stoletja. Kot 

opazovalko me je vedno 
zanimala politična scena, za 
kandidaturo pa me je zmoti-
viralo stanje duha zadnjih 
let v naši mladi državi, ki po 
eni strani grozi s hudo apa-
tijo večine, po drugi strani 
daje upanje, da smo dozore-
li za družbeno očiščenje."

Katere cilje boste v štirih 
letih skušali uresničiti kot 
občinska svetnica? 
"Transparentnost delovanja 
vseh občinskih struktur, 
skrb za racionalno trošenje 
javnih sredstev, osveščanje 

o lastni odgovornosti vseh, 
ki na katerem koli nivoju 
lahko vplivajo na dobrobit 
vseh občanov." 

Kateri je po vašem mnenju 
ta čas največji problem v 
občini? 
"Nedokončani projekti, ki 
onemogočajo usmeritev v 
nove. Neperspektivnost 
mlade generacije, ki je sicer 
vseslovenski problem, a na 
Jesenicah še toliko težje reš-
ljiv, saj še nismo našli nado-
mestila za izrek "bo šel pa v 
fabrko". Kako razvijati turi-
zem, če ne premoremo 
namestitvenih objektov? Tu 
bi kot skupnost morali najti 
rešitev."

Kaj vam zapolnjuje prosti 
čas? 
"V preveliki meri delo. Uče-
nje, raziskovanje človeških 
globin, sprehodi, potovanja."

Zadnja prebrana knjiga 
"Splošna in specialna psihi-
atrija."

Življenjsko vodilo 
"Edina stalnica so spre-
membe. Nihče ne ve, kako 
je stati v tujih čevljih."

Edina stalnica  
so spremembe
Irena Micco (SMC) je novo ime v občinskem svetu občine Jesenice. Kot 
pravi, jo je kot opazovalko vedno zanimala politična scena, za kandidaturo 
pa jo je zmotiviralo stanje duha zadnjih let v naši mladi državi ...

Irena Micco / Foto: Gorazd Kavčič

Urša Peternel

Nadstrešnica na 
postajališču
Občinski svetnik Andrej 
Černe je predlagal strokov-
nim službam Občine Jeseni-
ce, naj proučijo možnost 
postavitve nadstrešnice na 
avtobusnem postajališču pri 
hiši št. 121 na Cesti 1. maja. 
Marko Markelj, direktor 
Komunalne direkcije, je 
odgovoril, da je avtobusno 
postajališče pri hiši št. 121 
na Cesti 1. maja po projektni 
dokumentaciji ureditve plo-
čnika ob izgradnji kanaliza-
cije Podmežakla predvideno 
na cesti, kot je bilo že pred 
izvedbo kanalizacije. "Pote-
kajo postopki (odmera zem-
ljišč zaradi izvedbe pločni-
ka) za pridobitev zemljišč v 
last lokalne skupnosti zaradi 
izgradnje pločnika. Za pos-
tavitev nadstrešnice ob avto-
busnem postajališču bi bilo 
potrebno pridobiti še dodat-
no zemljišče. Lastnik zem-
ljišča že pri izvedbi avtobus-
nega postajališča oporeka 
postavitvi znaka za avtobus-
no postajališče na zemljišču 
ob cesti, saj zemljišče upo-

rablja za parkiranje osebnih 
vozil. Avtobusna linija na 
Cesti 1. maja je prilagojena 
predvsem šolskim prevo-
zom in se izvaja le v času 
pouka trikrat dnevno in po 
številu prepeljanih potnikov 
ne izkazuje potrebe po izva-
janju javnega prevoza. Oce-
njujemo, da je potrebno 
postaviti nadstrešnice na 
avtobusnih postajališčih, 
kjer je večje število prevože-
nih potnikov, za kar pa bi 
bilo potrebno zagotoviti 
sredstva v občinskem prora-
čunu," je odgovoril Marko 
Markelj.

Subvencije za male 
čistilne naprave
Občinska svetnica Helena 
Razingar je dala pobudo, 
naj Občina Jesenice omogo-
či nepovratno subvencijo za 
izgradnjo malih komunal-
nih čistilnih naprav kraja-
nom podeželja, ki na javno 
kanalizacijo ne bodo prik-
ljučeni, med drugim v Pla-
nini pod Golico in Javorniš-
kem Rovtu. Odgovor je pri-
pravil Marko Markelj, direk-
tor Komunalne direkcije: 
"Subvencij za izgradnjo 
malih komunalnih čistilnih 

naprav (MKČN) ne načrtu-
jemo. Lastniki objektov, ki 
bodo zgradili MKČN, nam-
reč ne plačajo komunalnega 
prispevka za odvajanje in 
čiščenje odpadnih komu-
nalnih voda. MKČN kapaci-
tete do 50 PE spadajo med 
enostavne objekte in za nji-
hovo izgradnjo ob obstoje-
čih objektih ni potrebno pri-
dobiti gradbenega dovoljen-
ja. Lastniki oziroma investi-
torji novih objektov, za kate-
ra pridobivajo gradbena 
dovoljenja na območjih, 
kjer ni zagotovljenega odva-
janja in čiščenja komunal-
nih odpadnih voda s strani 
lokalne skupnosti, pa mora-
jo za pridobitev gradbenega 
dovoljenja imeti že v projek-
tni dokumentaciji predvide-
no čiščenje odpadnih 
komunalnih voda na 
MKČN." Razingarjevo pa je 
tudi zanimalo, kako je z 
ureditvijo kanalizacije na 
Potokih in Kočni in kako se 
bo uredilo odvajanje odpad-
nih vod v naselju Žerjavec. 
Marko Markelj je pojasnil: 
"Za kanalizacije Potoki, 
Kočna in Plavški Rovt so 
bile v letu 2014 izdelane 
idejne zasnove in so v pos-

topku pridobitve potrebnih 
služnosti za lokacije skup-
nih malih komunalnih čis-
tilnih naprav (MKČN). Za 
Potoke je tudi v izdelavi 
PGD projektna dokumenta-
cija. Za območje naselja 
Žerjavec se ne predvideva 
zgraditev javne kanalizacije, 
saj je na tem območju, ena-
ko kot za Planino pod Goli-
co in Javorniški Rovt, potre-
bno zagotoviti čiščenje 
komunalnih odpadnih voda 
individualno na MKČN. V 
kolikor ima posamezni last-
nik zgrajeno MKČN v skla-
du s predpisi, izpolnjuje 
zahtevane pogoje za čiščen-
je odpadnih voda."

Drsališče na prostem
Občinska svetnica Branka 
Stojanović je dala pobudo 
za postavitev drsališča na 
prostem na Trgu Toneta 
Čufarja. "Z drsališčem na 
prostem otrokom in star-
šem približamo športe na 
ledeni ploskvi, dolgoročno 
na tak način spodbujamo h 
gibanju in zdravemu nači-
nu življenja ter pridobitvi 
podmladka za različne špor-
te in navdušence zanj. Kot 
primer dobre prakse je 

odprto zimsko drsališče v 
Naklem. Za postavitev in 
dvomesečno vzdrževanje 
ledu porabijo okrog 20.000 
evrov," je dejala. Odgovor je 
pripravila Petra Dečman, 
vodja oddelka za družbene 
dejavnosti na Občini Jeseni-
ce. "Za ureditev manjših 
drsališč v občini Jesenice 
vsako leto glede na razmere 
oziroma zmožnosti poskr-
bijo posamezniki oziroma 
društva. Drsališča v prete-
klih letih so bila na Hrušici, 
v Planini pod Golico, v Pod-
mežakli, medtem ko Obči-
na Jesenice oz. upravljavec 
Zavod za šport Jesenice 
omogoča rekreacijsko drsa-
nje v Športni dvorani Pod-
mežakla. Sredstva za posta-
vitev drsališča na prostem v 
občinskem proračunu niso 
predvidena. Za samo posta-
vitev začasnega objekta bi 
bilo potrebno upoštevati 
tudi dejstvo, da je Trg Tone-
ta Čufarja izveden »v naklo-
nu«. Glede na navedeno bo 
Občina Jesenice pridobila 
ponudbo za konkretno loka-
cijo ter proučila možnost 
postavitve predlaganega 
začasnega objekta v sezoni 
2015/2016."

Vprašanja in pobude svetnikov

Začenjamo 
predstavljati jeseniške 
občinske svetnike; za 
vse smo pripravili 
enaka vprašanja, vrstni 
red predstavitev pa 
smo določili z žrebom.

"Kot dvajsetletnik –
razumljivo – izkušenj 
v politiki še nimam. Je 
pa to kdaj celo 
prednost."

Občinski svetnik Boris Grilc 
je na eni od sej občinskega 
sveta izpostavil potrebo, da 
bi na Jesenicah dobili ljud-
sko kuhinjo. "Znano je, da 
je tudi v jeseniški občini 
vedno več oseb v socialni 
stiski, ki si le težko privošči-
jo vsaj en topel obrok dnev-
no," je dejal Grilc.
Petra Dečman, vodja oddel-
ka za družbene dejavnosti 
in splošne zadeve na Občini 
Jesenice, je dejala, da med 
prednostne ukrepe na pod-
ročju socialnega varstva 
sodi prav ureditev zavetišča 
za brezdomce z razdelilnico 
hrane, krizno bivalno enoto 
in nastanitveno podporo. 
Predvidena je alternativna 
oblika razdeljevanja hrane z 
dostopnostjo do enega 
toplega obroka dnevno. Pro-
jekt je kot prioritetni vklju-
čen v Regijski izvedbeni 
načrt na področju socialne-
ga varstva 2014–2016 za 
gorenjsko regijo, ki naj bi se 
potegoval za evropska sred-
stva v finančni perspektivi 
2014–2020. Zdaj čakajo na 
potrditev s strani ministrs-
tva, takoj zatem pa naj bi 
začeli izvajati aktivnosti za 
projekte, določene v regij-
skem izvedbenem načrtu, 
torej tudi za obliko razdelje-
vanja hrane.

Kdaj ljudska kuhinja
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Andraž Sodja

V krajevni skupnosti Blejska 
Dobrava, ki združuje vasi 
Blejska Dobrava in Kočna, 
so decembra pripravili izje-
mno bogat program priredi-
tev za praznične dni. Začele 
so se s srečanjem krajanov, 
starejših od 75 let, ki jim je 
najboljše želje v prihajajo-
čem letu izrazil predsednik 
sveta krajevne skupnosti 
Anton Hribar. V kulturni 
dvorani Gasilskega doma na 
Blejski Dobravi so odprli 
razstavo članic ročnih del 
pri kulturnem društvu Vint-
gar z naslovom praznična 
krpanka, na razstavo pa je 
okoli 15 članic sekcije ročnih 
del v goste povabilo tudi 
mlado umetnico, domačin-
ko  Nad jo  Tra tn ik . 

Prav poseben dogodek je 
bilo odprtje prenovljenega 
vaškega korita pri Petranu 
na Blejski Dobravi, ki so ga 
obnovili s sodelovanjem v 
projektu obnove korit, ki ga 
izvaja razvojna agencija 
zgornje Gorenjske RAGOR. 
Kot je ob odprtju korita pou-
daril predsednik sveta kra-
jevne skupnosti Anton Hri-
bar, so bila korita pomem-
ben družabni prostor vasi: 
»Vaščani so tu napajali živi-
no, gospodinje so izplakova-
le perilo ... Prav je, da dana-
šnji prebivalci vedo, kakšno 
je bilo včasih življenje v kra-
ju.« Korito sta namenu izro-
čila podžupanja Občine Je-
senice Vera Pintar in prej-
šnji predsednik sveta krajev-
ne skupnosti Igor Arh. Kra-
jani so se posebej zahvalili 

umetnemu kovaču Brunu 
Kalčiču za izdelano pipo za 
korito, ki jo je podaril, in Da-
mjanu Jensterlu za donacijo 
pri obnovi. 
Osrednja prireditev je bilo 
tradicionalno žegnanje konj 
pred cerkvijo svetega Štefa-
na, zavetnika konj na štefa-
novo 26. decembra na Blej-
ski Dobravi. Žegnanje konj 
je skupina zanesenjakov 
obudila že leta 1992, v orga-
nizaciji krajevne skupnosti 
pa se je prireditev odvila že 
dvanajsto leto. Zaradi izje-
mno lepega vremena se je 
blagoslova udeležilo precej 
več konjenikov kot prejšnja 
leta, ko je prireditev pokvari-
lo slabo vreme. Tako so k bla-
goslovu pripeljali več kot 30 
konj in konjskih vpreg, med 
njimi je k blagoslovu prijahal 

tudi gorjanski župan Peter 
Torkar. Za blagoslov je po-
skrbel domači župnik Matija 
Selan, več kot 500 obiskoval-
cev pa sta pozdravila tudi žu-
pan Tomaž Tom Mencinger 
in predsednik sveta krajevne 
skupnosti Anton Hribar, ki 
sta tudi napovedala pestro in-
vesticijsko leto 2015. 
Decembrske prireditve so v 
krajevni skupnosti zaokrožili 
z večernim pohodom z ba-
klami na Poljansko Babo nad 
vasjo Kočna. Tokratni je bil 
že enajsti pohod po vrsti z 
okoli sedemdesetimi udele-
ženci. Za izvedbo pohoda, 
darila in prijetno srečanje ob 
vrnitvi so poskrbeli člani od-
bora Športno kulturnega 
društva Obranca pod vod-
stvom predsednika Bojana 
Dornika. 

Korito, žegnanje konj, 
pohod z baklami ...
Zadnji mesec lanskega leta je bil v krajevni skupnosti Blejska Dobrava še posebej pester, saj so se 
prireditve kar vrstile, vrhunec pa so dosegle s tradicionalnim žegnanjem konj na štefanovo.

Prenovljeno korito Pr' Petran sta odprla podžupanja Vera Pintar 
in nekdanji predsednik sveta krajevne skupnosti Igor Arh.

Pester december na Blejski Dobravi je dosegel vrhunec z 
blagoslovom konj na štefanovo, 26. decembra.

Andraž Sodja

Vodenje krajevne skupnosti 
Sava, osrednje jeseniške 
krajevne skupnosti in tudi 
ene največjih, je po lokalnih 
volitvah oktobra lani z najve-
čjim številom prejetih gla-
sov prevzela mlada pravnica 
z opravljenim pravniškim 
državnim izpitom, 30-letna 
Tina Repovž s Ceste Toneta 
Tomšiča. Uspešno pravnico, 
ki svoje življenje posveča 
tudi športu, saj se je udeleži-
la že treh maratonov, in si-
cer v Barceloni, Bruslju in 
Ljubljani, ter vrste malih 
maratonov, lahko pogosto 
srečate na ulicah krajevne 
skupnosti v družbi zveste 
psičke. »Za kandidaturo 
sem se odločila spontano, 
kar malo po naključju. Števi-

lo prejetih glasov pa me je 
presenetilo, če ne kar šokira-
lo. Glavni razlog  za kandi-
daturo je to, da vsi samo kri-
tizirajo, obenem pa nimajo 
želje karkoli narediti za to, 
da bi bilo bolje. Še posebej 
je tako med mladimi,« pove 
Repovževa, ki po dobrih 
dveh mesecih na mestu 
predsednice sveta krajevne 
skupnosti še spoznava, kaj 
vse prinaša ta funkcija.
Prvič je svojo uradno funkci-
jo opravljala na prednovole-
tnem sprejemu za krajane, 
starejše od 75 let, kjer pravi, 
da jo je presenetil odziv sta-
rejših krajanov, ki so izraža-
li podporo pomladitvi sveta 
krajevne skupnosti: »Gre si-
cer za nekoliko nehvaležno 
funkcijo, saj konkretno ni-
mamo sredstev ali moči, da 

bi direktno karkoli naredili, 
na primer obnovili uničene 
ceste, lahko le predlagamo 
občinskemu svetu, kaj je v 
krajevni skupnosti treba po-
storiti, česar mnogo ljudi ne 
ve. Zadnje leta so bile v 
prednosti ostale krajevne 
skupnosti, pred dvema leto-
ma Plavž s prenovo Tavčar-
jeve, lani Podmežakla, zato 
upam, da se bo letos našlo 
vsaj toliko sredstev za sana-
cijo najnujnejšega v naši 
krajevni skupnosti. Recimo 
za Kejžarjevo ulico, ki je v 
res katastrofalnem stanju, 
pa še marsikaj bi se našlo.« 
Pravna izobrazba in izku-
šnje so ji olajšale prevzem 
funkcije, vendar pa je izje-
mno hvaležna strokovni so-
delavki v tajništvu krajevne 
skupnosti Darki Rebolj za 

vso izkazano pomoč. Izvoli-
tev pa je vzela tudi kot dra-
goceno izkušnjo, saj ji bo 
omogočila tudi podrobneje 
spoznati delovanje lokalne 
skupnosti: »Želim si čim 
boljšega življenja za vse kra-
jane, vendar moramo pri 
tem sodelovati, rada bi, da 
bi Čufarjev trg postal mesto 
druženja, da bi se na njem 
postavila kakšna igrala, da 
se uredi ali odpre čim več 
otroških igrišč, da mladi pu-
stijo računalnike in družbe-
na omrežja ter se družijo 
zunaj, se ukvarjajo s špor-
tom, nenazadnje je v naši 
krajevni skupnosti tudi ba-
zen Ukova, ter se udeležijo 
različnih prireditev in dru-
ženj, ki jih organizirajo 
Mladinski center Jesenice, 
Zavod za šport Jesenice, 

Občinska knjižnica Jeseni-
ce, Gledališče Toneta Čufar-
ja in druga društva ter orga-
nizacije,« pravi Repovževa, 
ki se ji zdi že prav tragiko-
mično, da pravijo ljudje, 
kako se na Jesenicah nič ne 

dogaja, obenem pa delavni-
ce za otroke odpadajo, ker 
ni interesa. Kdor pravi, da 
se nič ne dogaja, naj neha 
kritizirati za računalnikom 
in naj se raje udeleži kakšne 
prireditve.

Najmlajša predsednica KS
Najmlajša predsednica sveta krajevne skupnosti v občini Jesenice je 30-letna pravnica Tina Repovž, ki 
je po lokalnih volitvah oktobra lani prevzela vodenje osrednje jeseniške krajevne skupnosti Sava.

Tina Repovž, nova predsednica KS Sava

Janko Rabič

Ljudska univerza Jesenice je v 
sodelovanju z Gornjesavskim 
muzejem Jesenice in Občin-
sko knjižnico Jesenice lani v 
nadaljevanju izvajanja projek-
ta ohranjanja kulturne dedi-
ščine v lokalnem okolju izbra-
la Javorniški Rovt. Na študij-
skem krožku pod vodstvom 
koordinatorke projekta Polo-
ne Knific so prebivalci razi-
skovali zgodovino kraja, kul-
turno in športno življenje, 
šege, običaje, navade in druge 
zanimivosti. Vsi so pokazali 
veliko zavzetost pri delu, pri-
povedovali in zapisovali so 
zgodbe, zbirali fotografije. Tri-
deset zgodb so objavili v knji-
žici z naslovom Kako so v Ja-

vorniškem Rovtu včasih žive-
li?  Prispevali so jih: Tone Ko-
nobelj, Janez Babič, Franci 
Razingar, Marija Lužnik, Pe-
ter Zupančič, Jože Noč, Heda 
Alič, Andrej Zupančič, Bogo-
mira Noč, Albina Bertoncelj, 
Anton Noč, Sonja Noč, Pavla 
Zaveljcina, Jožica Zupančič, 
Milena Pollak, Meri Razinger, 
Matej Božič, Marko Zupančič 
in Nevenka Kolman. Knjižico 
sta v Javorniškem Rovtu ob 
navzočnosti avtorjev in drugih 
domačinov predstavili Nataša 
Kokošinek in Zdenka Torkar 
Tahir. Projekt   sofinancira 
Občina Jesenice, knjižica pa je 
brezplačno na voljo pri Ljud-
ski univerzi Jesenice, Gornje-
savskem muzeju in Občinski 
knjižnici Jesenice.

Paleta zgodb iz 
Javorniškega Rovta
Trideset zgodb prebivalcev je objavljenih v novi 
knjižici z naslovom Kako so v Javorniškem Rovtu 
včasih živeli. 

Urša Peternel

Občina Jesenice se je že lani 
zaradi povečanega prometa 
skozi mesto v času smučar-
skih poletov v Planici v sode-
lovanju s Slovenskimi žele-
znicami odločila, da v tem 
času železniški promet prila-
godi tako, da potnikom omo-
goči nadaljevanje prevoza do 
parkirišča na Spodnjem 
Plavžu, kjer lahko potem z 
avtobusom nadaljujejo pot 
do Planice. "Ker se je odloči-

tev izkazala za zelo dobro in 
je bila odlično sprejeta s stra-
ni uporabnikov železniškega 
prometa, smo se za takšno 
prilagoditev odločili tudi le-
tos, s tem pa bomo zelo raz-
bremenili avtobusni promet 
znotraj mesta. Takšna uredi-
tev se bo lahko uporabljala 
tudi v primeru večjih dogod-
kov v mestu, s čimer bomo 
tudi občanom olajšali vsako-
dnevne dejavnosti v mestu," 
je povedal župan Jesenic To-
maž Tom Mencinger.

Vlak v času poletov
V času poletov bodo vlaki vozili do parkirišča na 
Spodnjem Plavžu, kjer bodo potniki lahko 
presedli na avtobuse do Planice.
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Igor Kavčič

Sredi decembra so na Loš
kem odru že tradicionalno 
podelili vsakoletne Severje
ve nagrade za igralske 
dosež ke. Severjevo nagrado 
za bogato življenjsko delo v 
slovenskem ljubiteljskem 
gledališču je prejel Borut 
Verovšek, član igralske sku
pine pri Gledališču Toneta 
Čufarja Jesenice. »Je tanko
čuten in natančen oblikova
lec številnih nepozabnih 
likov, tako dramatičnih kot 
komičnih razsežnosti. Je 
mojster igralskega detajla z 
izrednim čutom za odrski 
govor,« so v obrazložitvi k 
nagradi na najboljši način 
opisali njegov odrski značaj. 
Z gledališko igro se je začel 
ukvarjati v rani mladosti in 
tako gledališču ostaja zvest 
več kot pet desetletij. Nasto
pil je v približno tisočih 
predstavah in še vedno 
ustvarja z veliko predanostjo 
in igralskim žarom in kot je 
bilo še povedano ob podelit
vi, je malo tako prizadevnih 
in ustvarjalnih igralcev, ki 
ves čas bogatijo svoje znanje 
in ga prenašajo na mlajše 
rodove. »Nagrado spreje
mam kot veliko priznanje za 
dolgoletno delo v ljubitelj
skem gledališču, kjer vsa 
leta delam z vsem srcem. 
Seveda mi nagrada godi, 
hkrati pa dokazuje, da 

aplavz publike po predstavi, 
ki je vselej največje darilo 
igralcu, ni le vljudnosten, 
ampak potrditev, da ljudje 
cenijo naš trud in predvsem 
kvalitetno delo na našem 
odru. Na Jesenicah imamo 
odličen ansambel in lahko 
rečem, da ja vsaka nagrada 
posamezniku v nekem delu 
tudi nagrada vseh,« je pove
dal Borut Verovšek, ki kljub 
svoji skromnosti velja za 
eno jeseniških igralskih 
legend. »Mogoče je to že 
res, čeprav sam nikoli nisem 
razmišljal o tem. V teater 
sem se zaljubil že v osnov

nošolskih letih, ko sem šel 
skozi šolo domačih režiser
jev, predvsem Bojana Čebu
lja, ki nas je še kot mlade 
mulce sploh naučil igrati, 
izražati čustva, ki jih zahte
va posamezni dramski lik, 
govoriti lepo slovenščino pa 
nas je učil profesor Jože 
Tomažič, ki je bil takrat na 
Jesenicah režiser in ravna
telj osnovne šole. Veliko so 
mi dali tudi gostujoči poklic
ni režiserji, ki so k nam 
hodili režirat,« se spominja 
in dodaja, da je vesel, da ga 
tudi v aktualnih predstavah 
še vedno »zasedejo«. Še 

posebej mu je blizu predsta
va Zadnja tekma, s katero so 
Jeseničanom želeli dati tudi 
optimistično spodbudo za 
prihodnost, kar jim je tudi 
uspelo. »Na ulici so me 
ustavljali Jeseničani, ki sicer 
sploh ne hodijo v gledališče, 
in navdušeno govorili o 
predstavi, ki da je res prava 
jeseniška,« je ponosen na 
zmagovalno predstavo zad
njih Čufarjevih dnevov. O 
»igralski upokojitvi« ne raz
mišlja. »Nekateri nehajo, 
ene pa nas nese naprej. 
Dokler bom lahko kaj dobre
ga naredil na odru.«

Nagrada meni, a tudi 
našemu ansamblu
Severjev nagrajenec za življenjsko delo v ljubiteljskem gledališču je Borut Verovšek, ki je že več kot 
pol stoletja zvest Gledališču Toneta Čufarja na Jesenicah.

Severjevo nagrado je Borutu Verovšku podelil Aleš Jan, predsednik upravnega odbora 
Sklada Staneta Severja. / Foto: Andrej Tarfila

Urša Peternel

Ob razstavi Gozdovi Kranj
ske industrijske družbe, ki je 
še do 23. januarja na ogled v 
Kosovi graščini, poteka tudi 
pester spremljevalni pro
gram. Tako je decembra 
potekalo javno vodenje z 
avtorji razstave in muzejski 
večer, posebej zanimiv pa je 
bil večer z naslovom Kaj ima
jo skupnega skodle in glasbi
la, na katerem je Zdravko 
Cesar, dolgoletni revirni goz
dar z blejske območne enote 
Zavoda za gozdove Slovenije, 
predstavil, kako prepoznati, 
katero drevo je primerno za 
izdelovanje glasbil – prav isto 
drevo je primerno tudi za 

skodle. Predvajali so film 
Izgubljena resonanca, ki pri
kazuje način izdelave glasbil 
in skodel iz pokljuškega lesa, 
ki ga je Cesar imenoval kar 
naše zlato. V januarju sta se 
zvrstila še dva dogodka, 
Andrej Avsenek z blejske 
območne enote Zavoda za 
gozdove je prejšnji četrtek 
govoril o varovanju gozda, 
Dušica Kunaver pa sinoči o 
čaru lesa. V sklopu spremlje
valnih dogodkov ob razstavi 
pa se obeta še en zanimiv 
večer, v torek, 20. januarja, 
ob 17. uri bo Skavtski steg 
Breznica pripravil delavnico z 
naslovom Preživeti v gozdu. 
Vse dogodke pripravlja Gor
njesavski muzej Jesenice.

Les – naše zlato
Ob razstavi Gozdovi Kranjske industrijske družbe 
v Kosovi graščini poteka pester spremljevalni 
program. V torek se obeta posebej zanimiv večer 
– skavti bodo razkrili skrivnostne veščine, kako 
preživeti v gozdu.

Zdravko Cesar, dolgoletni revirni gozdar z blejske območne 
enote Zavoda za gozdove Slovenije, je predstavil, kako 
prepoznati, katero drevo je primerno za izdelovanje glasbil 
– prav isto drevo je primerno tudi za skodle.

Janko Rabič

Gornjesavski muzej Jeseni
ce je bogato razstavno dejav
nost in številne dogodke v 
dvorani Kolpern na Stari 
Savi v letu 2014 decembra v 
božičnem času zaokrožil z 
razstavo del treh Rantovih 
deklet z naslovom Spokoj
nost. 
Marica Blažič, Barbara Rav
nik in Saša Trapuš izhajajo 
iz znane jeseniške družine 
Rant. Vse imajo veselje do 
ročnih del in umetniškega 
ustvarjanja. Za Marico Bla
žič je ročno delo vseskozi 
izziv, predvsem vezenje. 
Sedaj je tri leta vodja sekcije 
za ročna dela pri Društvu 
upokojencev Javornik Koro
ška Bela. Njena hčerka Saša 
Trampuš že od mladosti 
rada slika in ustvarja. Pred
stavlja mandale, ki so glavni 

del njenega umetniškega 
izražanja. Nečakinja Marice 
Blažič Barbara Ravnik pa je 

za razstavo pripravila likov
na dela z motivi jaslic in 
angelov. Ob odprtju so po

skrbeli za prijetno druženje, 
razstava pa je na ogled do 
konca januarja.

Spokojnost Rantovih deklet
Marica Blažič, Barbara Ravnik in Saša Trampuš izhajajo iz znane jeseniške družine Rant. Vse imajo 
veselje do ročnih del in umetniškega ustvarjanja in del bogate ustvarjalnosti so predstavile na 
razstavi v Kolpernu.

Rantova dekleta: Saša Trampuš, Marica Blažič in Barbara Ravnik
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Šivanje po meri in popravilaŠivanje po meri in popravila

ŠIVILJSTVO Tradicija in  
kvaliteta  

od leta 1989

C. železarjev 14, Jesenice
Tel.: 04/586-12-11
www.siviljstvocastello.si

Delovni čas:
pon.–pet.: 8.–18. ure
sobota: 8–12. ure

Urša Peternel

V Gledališču Toneta Čufarja 
Jesenice bo jutri, v soboto, ob 
19.30 že 361. premiera, tokrat 
je režiser Matjaž Koman na 
oder postavil predstavo Lepo
tica in Zver, ki spada med naj
bolj priljubljene pravljice vseh 
časov. Nastopajo Anamarija 

Krajšek, Gašper Stojc, Irena 
Leskovšek, Sani Karić, Kar
men Novak, Rožle Cuznar, 
Maša Kocijančič, Armin 
Čulić, Klara Ravnik, Aleksan
der Pozvek in Gašper Pogač
nik. Po Županovi Micki in Mi, 
otroci s postaje Zoo je to že 
tretja produkcija ekipe mla
dincev jeseniškega gledališča.

Premiera predstave 
Lepotica in zver
Jutri zvečer bo v jeseniškem gledališču nova 
predstava, ki jo režira Matjaž Koman.
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Matjaž Klemenc

Kakšni so bili vaši namizno
teniški začetki?
"Za svoj 1. rojstni dan sem 
za darilo dobila mali nami
znoteniški lopar, ki mi je 
hitro, v kombinacijo z žogi
co, postala zanimiva in pri
ljubljena igrača. S pravimi 
treningi, trikrat tedensko, 
sem začela v obdobju, ko 
sem malo šolo zamenjala z 
osnovno šolo. Zaresna kari
era je trajala do 15. leta, ko 
sem šla v šolo v Ljubljano. V 
tem obdobju sem le še obča
sno trenirala, sem se pa še 
vedno udeleževala tekem v 
2. slovenski državni ligi in 
drugih republiških tekmo
vanj. Z namiznim tenisom 
sem prenehala pri 18 letih, 
ko sem se zaradi študija pre
selila na Dunaj."

Vam je žal, da se je za toliko 
let prekinila kariera?
"Če se zdaj ozrem nazaj, 
lahko iskreno rečem, da mi 
je žal izgubljenih let tega ču
dovitega športa."

Pred letošnjo sezono ste 
zbrali žensko ekipo, ki na
stopa v 2. slovenski ligi. Kaj 
je bil glavni razlog za to po
tezo?
"Leto dni nazaj, v januarju, 
je Športna zveza Jesenice 
sklicala sestanek, z željo, da 
se na Jesenicah po večle
tnem premoru spet obudi 
namizni tenis, mojo mami 
pa so predlagali za predse
dnico kluba. Namizni tenis 
je naša družinska tradicija, 
zato sem v tem takoj opazi
la ponujeno priložnost, da 
tudi sama nekaj prispevam 
v dobro delovanju kluba. 
Pri meni je zrasla ideja, da 
bi bivše igralke z vrnitvijo v 
klub prispevale veliko mero 
dobrega vzdušja, če pa bi to 
podkrepili še z vidnim do
gajanjem v smislu tekmo
vanj, pa bi to pomenilo mo
tivacijo tako za nas, ki se 
trudimo klub oživeti, kot 
tudi za mlajše generacije, ki 
s treningi šele začenjajo. 
Junija mi je uspelo zbrati 
ekipo, sestavljeno iz bivših 
soigralk. Glavno breme ob 
meni nosita še Tamara Pe
zič in Manca Kelih. Po po

trebi, da vskočijo, so tu še 
Valerija Šavs, Barbara Jan
čič in Mojca Smolej. Že na 
samem začetku sem videla, 
da se zadeva odvija v pozi
tivno smer, saj so se vse 
igralke z velikim veseljem 
pridružile ideji o ponovni 
združitvi in doseganju sku
pnih ciljev."
  
Se ta odmor, ko ste prekinili 
kariero, pozna?
"Ta dolg odmor se nam kar 
vsem pozna, saj kondicijsko 
gotovo nismo optimalno 
pripravljene. Manjka nam 
hitrost, še boljša koordinaci
ja, eksplozivnost. Seveda 
tudi igralsko razmišljanje. 
Vse to se najbolj vidi, ko se 
gre za odločilne točke. Goto
vo bomo potrebovale še vsaj 
pol leta, da bomo držale 
koncentracijo skozi celotno 
tekmo. V tem času se je v 
namiznem tenisu marsikaj 
spremenilo. Takrat, ko sem 
še igrala, se je niz igral do 
21. točke, spremenili so se 
materiali loparjev, drugačne 
so žogice. Na take spre
membe se težko prilagajajo 
igralci, ki redno trenirajo. 
Lahko mirno rečem, da so 
nas pričakale velike spre
membe." 

Koliko ekip igra v ligi in kak
šna je kakovost?
"V ligi je sedem ekip. Kako
vost bi za enkrat še težko 
ocenila. Težka je tudi pri
merjava s tistimi časi, ko 
smo še igrale v tej ligi, saj je 
sistem igranja drugačen, 
drug je tudi način razmišlja
nja. Po koncu te sezone bo 
slika že bolj jasna."

Kakšne cilje ste si postavili 
pred začetkom sezone?
"Glavni cilj je že izpolnjen, 
in sicer, da jeseniški klub 
spet igra v ligi. Zelo po
membno nam je, da mlade 
igralke in igralci vidijo, da se 
v klubu nekaj dogaja, in se 
nam pridružijo. Če gledam 
rezultatsko, smo v prvem 
delu dosegle eno zmago. V 
nadaljevanju si želimo še 
kakšne zmage več. V ta na
men treniramo."

Trenutno ste v Celovcu. Se 
najde čas za trening?

"V Celovcu delam kot pe
dagoginja na različnih po
dročjih. Vseeno se najde 
čas tudi za trening. Treni
ram dvakrat do trikrat na 
teden, v Borovljah, za kar 
se jim res lepo zahvalju
jem."

V Sloveniji samo igrate?
"Ko sem na Jesenicah oz. v 
Sloveniji, igram za matični 
klub, če se le da, pa opra
vim tudi kakšen trening s 
svojimi soigralkami ali z 
drugimi člani kluba. Ob 
tem mami, predsednici 
kluba, pomagam pri orga
nizaciji in izvedbi različnih 
dogodkov. Ob tem poizku
šam pritegniti čim več mla
dih, da se nam priključijo. 
Kdor se je ukvarjal z nami
znim tenisom, bo gotpvp 
pritrdil, da je to lep šport. 
Veseli smo vsakega novega 
mladega igralca, ki je pri
pravljen nekaj koristnega 
narediti zase. V zadnjih 
dveh mesecih smo dobili 
devet otrok, ki zdaj pridno 
trenirajo, in vidim, da pri 
tem uživajo."

Vrnimo se v čas, ko ste še 
redno trenirali. Kateri uspeh 
s tistega časa bi postavili na 
prvo mesto?
"Tukaj bi v izpostavila prvo 
mesto na državnem prven
stvu za mlajše kadetinje leta 
1997. Redno sem se udele
ževala reprezentančnih pri
prav. Do mladinske katego
rije sem bila konstantno 
med prvimi dvajsetimi igral
kami, med kadetinjami celo 
med deset." 

Bi vas že zadovoljilo, da bi 
se z ekipo uvrstili v 1. ligo?
"To bi bil za nas velik uspeh 
in napredek, a za to potrebu
jemo gotovo še najmanj leto 
dobrega treninga, da bi lahko 
razmišljale tudi v tej smeri. 
Še enkrat poudarjam. Naše 
konkurentke trenirajo od 
mladih nog in pri tem niso 
prekinjale kariere. Sama pa 
največje zadovoljstvo vidim v 
tem, da je v našem klubu spet 
prisotna pozitivna energija in 
le na tak način lahko ustvarja
mo kvaliteten šport, tako v 
ligi, kot tudi z novimi mladi
mi igralci. 

Namizni tenis je 
družinska tradicija
Anja Krmelj s Slovenskega Javornika, 27-letna članica Namiznoteniškega kluba Jesenice,  
je zbrala bivše igralke in s tem omogočila ponovno vrnitev jeseniškega ženskega  
namiznega tenisa na slovensko sceno.

Anja Krmelj, članica Namiznoteniškega kluba Jesenice

Judo sekcija Partizan Jesenice je ob koncu leta organizirala 
turnir Veseli december 2014, na katerem je nastopilo nekaj 
manj kot 200 tekmovalcev iz devetih klubov iz Avstrije, Ita-
lije in Slovenije. Kar nekaj domačih tekmovalcev se je uvrsti-
lo na stopničke. Prvo mesto so dosegli: Žiga Razingar, Miha 
Erjavec, Maja Erjavec, Jan Krištof Peternel, Borislav Radumi-
lo, Denis Mušič, Jaka Mezek. Drugo mesto: Ina Zorc, Manca 
Klinar, Anes Ibrahimovič, Marko Kuvek, Anže Rizmarič Hla-
dnik, Aleks Zlatanov. Tretje mesto: Ita Zorc, Nejc Maher, 
Aron Smolnikar, David Zlatanov, Maks Struna, Nejc Jelov-
čan, Neža Rizmarič Hladnik, Iris Bremec, Sara Kuralt. Eki-
pno so osvojili prvo mesto. Nekaj Jeseničanov je nastopilo 
na močnem turnirju v Trstu, na katerem je nastopilo več kot 
200 tekmovalcev iz sedmih držav. V kategoriji U-15 je Nuša 
Ambrožič do 48 kg osvojila drugo mesto. Mark Klinar (do 50 
kg) in Kati Ambrožič (do 48 kg) sta osvojila tretje mesto.

Turnir v judu na Jesenicah

Košarkarji Enosa Jesenic so solidno zaključili jesenski del v 
3. ligi zahod. V devetih tekmah so petkrat zmagali (Cerknica, 
Koper, Tolmin, Pivka, Nova Gorica mladi) in štirikrat izgubi-
li (Sežana, Medvode, Globus, Postojna). Odlično so začeli 
tudi v letu 2015, saj so na gostovanju z 80:77, po podaljšku, 
premagali Cerknico. Trenutno so tretji s 17 točkami. Na vrhu 
je Sežana z 20 točkami. 

Pet zmag, štirje porazi

Odbojkarice Zgornje Gorenjske, ki nastopajo v 2. ligi zahod, so 
jesenski del zaključile na drugem mestu z 21 točkami. Prva je 
ekipa Ankaran Hrvatini s tremi točkami več. V devetih tekmah 
je Zgornja Gorenjska sedemkrat zmagala (Vital Ljubljana, 
Novo mesto, Grosuplje, Galeb group Robotina, Ankaran Hrva-
tini, Calcit Volleyball II, Triglav Kranj) in le dvakrat izgubila 
(Aquwatt Žirovnica, Volleyball Ljubljana). Jutri se liga nadaljuje. 
Zgornjo Gorenjsko čaka sosedski derbi z Aquwatt Žirovnica.

Odbojkarice z drugega mesta

S tekmo v Renčah se je končal Slovenski pokal v prstometu. 
V Šenčurju so se merile trojke, v Renčah pa je bila tekma 
posamezno, ki je hkrati štela za ekipno razvrstitev. V Renčah 
se je izkazal član jeseniške ekipe Marko Hočevar, ki se je 
uvrstil v finale, kjer je moral priznati premoč Branetu Nova-
ku. V razvrstitvi posameznikov iz obeh tekem se je Marko 
Hočevar uvrstil na tretje mesto.

Marko Hočevar drugi in tretji

V dveh dneh so se v Škofji Loki merili strelci v različnih katego-
rijah. Prvi dan so nastopili najmlajši za Kekčev pokal. Brez sto-
pničk niso ostali strelci Triglav Javornik-Koroška Bela. Pri cici-
bankah je bila Anja Grčar druga. Pri cicibanih se je zmage ve-
selil Matevž Pogačnik. Ekipa Anja Grčar, Matevž Pogačar, Lo-
vro Klinar je osvojila prvo mesto. Pri mlajših pionirjih je Ernest 
Eman Babača stopil na najvišjo stopničko. Ekipa Ernest Eman 
Babača, Martin Ravnik Papič in Nik Lavtižar je osvojila drugo 
mesto. Drugi dan je potekal turnir 2. lige in odprti turnir gorenj-
ske regije v streljanju z zračnim orožjem. 2. liga s pištolo: dru-
go mesto Melvina Babače in tretje mesto Gašperja Bernota. 
Skupaj z Dušanom Lavtarjem so ekipno osvojili prvo mesto. 
Na odprtem turnirju Gorenjske, prav tako s pištolo, je bila ista 
ekipa druga. Na odprtem turnirju Gorenjske z zračno puško je 
bil najbolj precizen Anže Presterl.

Stopničke že za cicibane

Matjaž Klemenc

Hokejisti ekipe SIJ Acroni Je
senice so uspešno končali prvi 
del. Odigrali so 20 tekem in 
zbrali 45 točk. Dosegli so 13 
zmag, bili le dvakrat poraženi 
v rednem delu, po enkrat so 
zmagali in izgubili po kazen
skih strelih. Trikrat so bili po
raženi po podaljšku. Vrh les
tvice je zasedla ekipa Bregen
zerwald s 47 točkami. Zani
mivo, da je bil prav Bregen
zerwald tisti, ki je Jeseničane 
premagal na obeh srečanjih 
(0:1 v gosteh in 2:5 na Jeseni
cah). Drugo mesto po rednem 
delu je zasedla ekipa Lustena, 
ki je zbrala prav toliko točk kot 
Jesenice. Na lestvici so višje, 
ker so bili boljši v medseboj
nih srečanjih. Doma so tek
mo dobili po kazenskih stre
lih z 2:1, na Jesenicah so bili 
boljši v podaljšku s 6:5. V dru
gi del so »železarji« tako pri
nesli 2 točki. Uvod v nadalje
vanju, kjer se igra za razvrsti
tev in bo najboljša ekipa prva 
izbrala nasprotnika, za varo
vance trenerja Pristova ni bil 
najboljši. Igrali so na vročem 
gostovanju pri ekipi Zell am 
See in v izenačeni tekmi mo
rali priznati poraz. Gostitelji 
so na koncu slavili s 4:3. Žal se 
Jeseničanom ni uspelo oddol

žiti za zadnji poraz v prete
klem letu. Takrat je Zell am 
See tekmo dobil po podaljških 
z rezultatom 7:6. Tokrat so 
gostitelji trikrat vodili, Jeseni
čani trikrat izenačili, a na kon
cu ostali povsem praznih rok. 
V oči spet bode neučinkovi
tost. Bili so boljši v strelih v 
vseh treh tretjinah (18:11, 
22:14, 18:12), a to se šteje 
samo v statistiko. Za končni 
uspeh štejejo le zadetki. »V 
Zell am Seeju že po tradiciji 
težko igramo in težko pride
mo do uspeha, kar se je videlo 
že v lanskem letu. Za razliko 
od zadnje tekme v Zell am Se
eju je bilo tokratno sojenje 
zelo korektno. Žal nismo iz
koristili svojih priložnosti in 
na koncu smo doživeli mini
malni poraz. Zdaj nas čaka 
domača tekma z Bregenzer
waldom. Verjamem, če bomo 
ponovili igro iz Zell am Seeja 
in seveda popravili učinkovi
tost, vodilna ekipa lahko pade. 
Neučinkovitost se nam vleče 
že od lanske sezone. Spet pri
čakujem veliko njihovih gla
snih navijačev, na drugi strani 
pa podporo naših zvestih na
vijačev,« nam je dan po vrnitvi 
iz Zell am Seeja povedal napa
dalec Peter Bizalj. Jutrišnji 
derbi v dvorani Podmežakla 
se bo začel ob 18. uri.

Dvajset tekem, 
petinštirideset točk
Prvi del so jeseniški hokejisti končali  
na tretjem mestu. 
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Janko Rabič

Pihalni orkester Jeseni-
ce-Kranjska Gora je v letu 
2014 z bogatim programom 
ob 140-letnem jubileju dal 
velik prispevek k bogatenju 
ljubiteljske glasbene ustvarjal-
nosti. Zaokrožil ga je v praz-
ničnih decembrskih dneh, ko 
je trem božično-novoletnim 
koncertom v Kranjski Gori in 
na Jesenicah prisluhnilo okoli 
tisoč poslušalcev. Po kar nekaj 
letih se jim je uresničila želja, 
da so za gostjo povabili mez-
zosopranistko, Jeseničanko 
Moniko Bohinec. Od leta 2011 
je solistka dunajske državne 
opere in se vse bolj uveljavlja 
kot vrhunsko priznana med-
narodna operna pevka. Rada 
se je odzvala vabilu in pohvali-
la sodelovanje z godbeniki, saj 
so se na koncertih odlično uje-
li. Skupaj so doživeli čudovite 
aplavze in stoječe ovacije, kar 
se na domačih odrih redkok-
daj zgodi. Uvodni del s sklad-
bami Bojana Adamiča, Toma-
ža Habeta in 
Aleksandra Čonča je bil name-
njen spominom na začetek 
prve svetovne vojne, v nadalje-
vanju so prevladale praznično 
obarvane skladbe, primerne 
za božični in novoletni čas. 
Rednemu programu koncerta 
je orkester pod vodstvom diri-
genta Dejana Rihtariča dodal 
še tri skladbe, med njimi že 
kar legendarno koračnico 
Jeseniškim železarjem. Za 
predstavitve nastopajočih in 
prijeten splet praznične misli 
je poskrbela voditeljica Branka 
Smole.

Monika in godbeniki 
navdušili poslušalce
Pihalni orkester Jesenice-Kranjska Gora je nastopil z mednarodno uveljavljeno mezzosopranistko 
Moniko Bohinec. Poželi so stoječe ovacije, kar se na domačih odrih redko zgodi.

Monika in godbeniki so se čudovito ujeli in na koncu poželi stoječe ovacije.

Monike so na njenih rodnih Jesenicah vselej zelo veseli.

Pia Kokelj

Aromaterapija ima že dolgo-
letno zgodovino, ki se je 
skozi čas razvila v pravo 
vedo, ki jo poučujejo tudi na 
različnih tujih univerzah. 
Na eni izmed teh se šola 
tudi predavateljica Melita 
Močnik Okorn. Predavanje 
se je izkazalo za zelo uspeš-
no, saj se ga je udeležilo 
veliko število ljudi, ki so pro-
ti koncu izrazili željo po 
ponovnem srečanju. Preda-
vateljica je predstavila vse od 
zgodovine in značilnosti pa 
do receptov eteričnih olj. 
Pomembno je, da poznamo, 
kaj sploh so eterična olja, saj 
se velikokrat zgodi, da se v 
steklenički nahaja samo 
koncentrat, in ne pravo olje. 

Ključne pa so tudi deklaraci-
je, ki dokazujejo pristnost in 
značilnosti določenega tipa 
olja. Prikazala je, kako lahko 

sami izdelujemo različne 
izdelke iz eteričnih olj ter 
kakšna je varna uporaba 
le-teh. Moramo biti namreč 

pozorni na spremembo von-
ja in gostote, saj ob preveliki 
svetlobi in toploti kmalu 
oksidirajo. Iz njih lahko pri-
pravimo kopel, masažna 
olja, mila, maske pa tudi 
parfume, ki nimajo tako 
izrazitega vonja kot sintetič-
ne dišave, vendar so veliko 
bolj naravni. Najbolj značil-
na pri nas so eterična olja 
vrtnice, mete, pomaranče, 
cimeta in sivke. Za nekatere 
izmed njih je Okornova pri-
pravila tudi svoje recepte za 
preproste izdelke. Primerni 
so tudi kot domača lekarna, 
predvsem pri lažjih glavobo-
lih, opeklinah ali slabosti. 
Za zaključek je podarila še 
simbolična darila in vse 
zbrane pozvala k večji upo-
rabi naravnih izdelkov.

Arometerapija in eterična olja
V veselem decembru so se navdušenci naravnih dišav zbrali v Ljudski univerzi Jesenice,  
kjer je potekalo zanimivo predavanje o aromaterapiji in eteričnih oljih.

Predavanje o aromaterapiji je privabilo veliko udeležencev.

Janko Rabič

Člani Kluba za kegljanje na 
asfaltu SIJ Jesenice so v 
decembru organizirali odprto 
21. tekmovanje za Pokal mes-
ta Jesenice in 10. memorial 
Vojka Mikuliča. Nastopilo je 
več kot sto registriranih in 
rekreativnih tekmovalcev ter 
tekmovalk iz različnih sloven-
skih klubov. Na finalu regis-
triranih tekmovalcev je bil 
najboljši Boris Benedik iz 
Stražišča, ki ima največ zmag 
doslej, drugi je bil član jeseni-
škega kluba Aleš Mavser. 
Pokal za memorial Vojka 

Mikuliča je osvojil Janže 
Lužan, Triglav Kranj. Pri 
rekreativnih tekmovalcih je 
zmagal Janko Karun iz Kran-
ja, najboljši domači tekmova-
lec je bil Milovan Radonjić. 
Pri rekreativnih tekmovalkah 
je zmagala Anja Jeršin iz Slo-
venskega Javornika. S 582 
podrtimi keglji je dosegla nov 
ženski rekord jeseniškega 
kegljišča, skupaj z vsemi tek-
movalci pa je bil to četrti naj-
boljši rezultat letošnjega tek-
movanja. Med ostalimi 
domačimi tekmovalkami sta 
bili najboljši Angelca Rupnik 
in Francka Jelševar.

Anja Jeršin z ženskim 
rekordom
V kegljanju na asfaltu je s 582 podrtimi keglji 
dosegla nov ženski rekord jeseniškega kegljišča.

Podelitev pokala Anji Jeršin

Urša Peternel

V telovadnici Športne dvora-
ne Podmežakla so gostili 
enega vodilnih strokovnja-
kov za športno diagnostiko 
ter vodenje sodobnih nači-
nov treniranja in rehabilitaci-
je po poškodbah športnikov v 
Sloveniji in svetu dr. Mitja 
Bračiča. Na seminarju se je 
zbralo več kot šestdeset slu-
šateljev, trenerjev, športni-
kov in staršev. Kot je povedal 
Primož Samar iz Zavoda za 
šport Jesenice, je predavatelj 
predstavil osnove teoretične-
ga načrtovanja treninga, raz-
vijanja moči, hitrosti in agil-

nosti, predstavil je preventiv-
no načrtovanje treninga in 
vzroke za nastanek poškodb. 
"Pripomočki za ugotavljanje 
stanje športnika, kot so Tmg 
– tenziomiografija, bilateral-
ne pritiskovne plošče in foto-
celice, ki so bili predstavljeni 
na seminarju, nam pomaga-
jo lažje razumeti probleme, s 
katerimi se pri športni vadbi 
vsakodnevno srečujemo. V 
prihodnosti načrtujemo 
organizacijo novega semi-
narja, na katerem bi bile 
praktično predstavljene raz-
lične metode razvoja sposo-
bnosti športnikov," je pove-
dal Primož Samar.

O treningu, moči, 
hitrosti ...
V Podmežakli so gostili dr. Mitja Bračiča, enega 
vodilnih strokovnjakov za vodenje treningov in 
športno diagnostiko.

Na seminarju so bili predstavljeni tudi pripomočki za 
ugotavljanje stanja športnika. / Foto: Primož Samar
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Na Jesenicah se začenja projekt Balkanski copat, ki bo po-
vezal Jesenice, Ljubljano in Islandijo. Projekt vodi jeseni-
ško društvo UP v sodelovanju z dekleti iz zavoda Oloop iz 
Ljubljane, ki so na Jesenicah uspešno razvile že projekt 
Razkrite roke. V projektu Balkanski copat bodo izhodišče 
raziskovanja in ustvarjanja copati, ki jih priseljene ženske 
nosijo v spominu in so se jih naučile izdelovati kot deklice 
od svojih ženskih prednic. A dediščino balkanskega copata 
bodo nadgradili s sodobnim oblikovanjem, obenem pa 
bodo v projekt vključili spoznavanje islandske kulture in 
njenih tržnih zakonitosti; nastal naj bi copat, prilagojen za 
islandski trg. V projekt vabijo vse generacije žensk, ki ima-
jo rade tekstilno ročno delo, srečanja bodo brezplačna in 
namenjena manjši, petnajstčlanski kulturno mešani skupi-
ni žensk. Kreativne delavnice se bodo začele 21. januarja v 
Hiši sreče in bodo trajale do oktobra v dopoldanskem 
času, dvakrat mesečno. Projekt financira Norveški finančni 
mehanizem in finančni mehanizem Evropskega gospodar-
skega prostora.

Balkanski copat

Simon Šubic

Ljubljana – Na tradicionalni 
podelitvi medalj policije za 
hrabrost in požrtvovalnost 
sta v. d. generalnega direk-
torja policije Marjan Fank in 
ministrica za notranje zade-
ve Vesna Györkös Žnidar 
konec lanskega leta prizna-
nja podelila tudi Jeseničano-
ma Mehu Jusufagiću in 
Sandiju Kamberu ter polici-
stoma Anžetu Bernotu in 
Miroslavu Volmajerju.  
Občana Meho Jusufagić in 
Sandi Kamberi sta prejela 
medaljo za hrabrost, ker sta 
21. julija 2014 sredi Koroške 
Bele posredovala pri oboro-
ženem napadu Petra Potoč-
nika na njegovo soprogo in s 
tem preprečila najverjetnej-
ši uboj. Jusufagić jo je pri 
tem hudo skupil, saj ga je 
napadalec zabodel v trebuh, 
kljub temu pa sta ga Jeseni-
čana obvladala, podrla na tla 
in zadržala do prihoda poli-
cije. S svojim dejanjem sta 
izkazala posebno osebno 
hrabrost ter ob tem ogrozila 
tudi svoji življenji, so pouda-
rili na policiji. »Oče mi je 
umrl na podoben način, ker 
mu ni nihče pomagal, tako 
da sem odrasel z vpraša-
njem, zakaj nihče ne poma-
ga. Tako da tokrat niti za 

trenutek nisem pomislil, da 
ne bi pomagal ženski, ki je 
bila napadena. Vesel sem, 
da je žrtev preživela, pa tudi 
sam, saj sem se zaradi šest-
centimetrske rane v trebuhu 
šest dni zdravil v bolnišnici. 
Če bi se spet znašel v podob-
ni situaciji, bi ravnal pov-
sem enako, morda bi se le 
malo bolj potrdil, da me ne 
bi zabodli,« je po prejemu 
medalje za hrabrost povedal 
Jusufagić, ki je žrtvi napada 
priskočil na pomoč, čeprav 
sta bili tedaj z njim tudi nje-
gov hčerki, ki ju je dogodek 
seveda prestrašil in pretre-

sel. Naj še povemo, da je bil 
Potočnik na kranjskem so-
dišču konec oktobra že ob-
sojen na sedem let in dva 
meseca zaporne kazni.
Jeseniška policista Anže 
Bernot in Miroslav Volma-
jer pa sta prejela medaljo za 
požrtvovalnost. Junija lani 
so ju namreč napotili na 
Blejsko Dobravo zaradi spo-
ra med zakoncema. Do nju-
nega prihoda se je soprog že 
odpeljal z avtomobilom, 
pred tem pa zagrozil, da bo 
storil samomor. Policista sta 
se takoj odpravila na teren 
in pod viaduktom Moste na-

šla avtomobil v delovanju in 
s prižganimi lučmi. V njem 
je negibno ležal moški, ki je 
imel v vozilo napeljano cev 
za izpušne pline, kazal pa je 
znake zastrupitve. Potegnila 
sta ga iz vozila in počakala 
na prihod reševalcev, s tem 
pa rešila njegovo življenje.
Medalje za hrabrost in požr-
tvovalnost za leto 2014 so 
sicer podelili triintridesetim 
policistom in petnajstim ob-
čanom, poleg že omenjenih 
je na Gorenjskem medaljo 
za požrtvovalnost prejel še 
blejski policist Franc Ga-
šper.

Policija nagradila 
njuno hrabrost
Jeseničana Meho Jusufagić in Sandi Kamberi sta prejela medaljo policije za hrabrost, policista  
Anže Bernot in Miroslav Volmajer pa za požrtvovalnost.

Prejemniki medalj policije (z leve): Sandi Kamberi, Meho Jusufagić, komandir Policijske 
postaje Jesenice Robert Račman ter jeseniška policista Miroslav Volmajer in Anže Bernot 

Urša Peternel

Člani Sankaškega kluba Je-
senice v teh dneh že pripra-
vljajo naravno sankaško 
progo v Savskih jamah, ki 
bo konec februarja gostila 
evropsko prvenstvo v špor-
tnem sankanju na naravnih 
progah. "Progo smo v prete-
klem letu popravljali, vgra-
dili okrog 700 metrov novih 
desk za zaščitno ograjo, ure-
dili smo odvodnjavanje, 
opravili zemeljska dela ob 
progi, popravljena je bila 
tudi streha na ciljni hišici. 
Opravljenih je bilo nešteto 
prostovoljnih ur, na pomoč 
pa so priskočili posamezni-
ki s svojo mehanizacijo in 
olajšali delo. Proga je dolga 
en kilometer in jo intenziv-
no urejamo za prihajajoče 
2. Evropsko prvenstvo v 
športnem sankanju na na-
ravnih progah, ki bo poteka-
lo 21. in 22. februarja, na-
stopilo pa bo 130 tekmoval-
cev iz številnih evropskih 
držav," je povedal Klemen 

Rev iz Sankaškega kluba Je-
senice. Tekmovanje bo še 
posebej zanimivo zaradi 
uspešnih nastopov jeseni-
ških sankačic in sankačev; 
slovensko reprezentanco 
namreč sestavljajo Petra 
Dragičević, Tadej Dragiče-
vić in Miha Meglič s selek-
torjem Marjanom Megli-
čem, vsi pa so člani Sanka-
škega kluba Jesenice. Na 
nedavni tekmi svetovnega 
pokala v tekmovalnem san-
kanju na naravnih progah v 
Deutschnofnu v Italiji je Pe-
tra Dragičević osvojila 12. 
mesto, tako da je skupno na 
osmem mestu. V dvojicah 
sta se z bratom Tadejem 
uvrstila na sedmo mesto, 
skupno po treh tekmah pa 
sta na odličnem petem me-
stu. Miha Meglič je z dobri-
mi vožnjami v hudi konku-
renci na skupno 14. mestu, 
Tadej pa 21. Ta konec tedna 
bo potekalo svetovno prven-
stvo v Avstriji, kjer se nade-
jajo novih odličnih uvrstitev, 
je še povedal Klemen Rev. 

Urejajo progo  
v Savskih jamah
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Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Bleiweisova cesta 4, Kranj, jo naročite po 
tel.:04/201-42-41 ali na: narocnine@g-glas.si.

Pregovor pravi: Več znaš, več veljaš. 
Pri učenju angleščine, nemščine in 
italijanščine vam bo pomagal slovar 
z zabavnimi sličicami, s pomočjo 
katerega boste usvojili najbolj 
uporabne besede in fraze. Moto 
slovarjev je: učenje skozi igro.

Zelo primerno tudi za darilo! w
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Pregovor pravi: Več znaš, več veljaš. 

Cena posameznega slovarja
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Urša Peternel

Na Gimnaziji Jesenice so 
konec decembra pripravili 
Dan mladih raziskovalcev, ki 
se ga je udeležilo več kot sto 
osnovnošolcev 8. in 9. razre-
dov iz vseh okoliških osnov-
nih šol, ljubiteljev naravoslo-
vja. Gimnazijci so pod men-

torstvom profesorjev naravo-
slovnih predmetov pripravili 
raziskovalne delavnice s 
področja fizike, biologije in 
kemije. Tako so osnovnošol-
ci pri fiziki ugotavljali, koliko 
energije se skriva v arašidu, 
pri biologiji so raziskovali 
kapaciteto pljuč pod različni-
mi obremenitvami organiz-

ma, pri kemiji pa so postali 
pravi forenziki in razreševali 
skrivnostne zločine: naredili 
so umetno kri, iskali prstne 
odtise, katero črnilo bi raz-
krilo osumljenca, sumljiva 
vlakna in lasje, je zločinec 
res dobro pospravil za sabo, 
kaj je neznan bel prah, nevi-
dna pisava, kdo piše s šmin-

ko v stranišču, kaj je nenava-
dna brezbarvna tekočina ... 
Pri tem so uporabljali obvez-
no opremo forenzikov: 
UV-lučko, ninhidrin in lumi-
nol. Spoznali so tudi razisko-
valno delo dijakov, ki je na 
šoli na visoki ravni in tudi 
večkrat nagrajeno z najvišji-
mi državnimi priznanji. 

Kdo piše s šminko  
v stranišču ...
Na Gimnaziji Jesenice so za osnovnošolce pripravili Dan mladih raziskovalcev in prelevili so se  
v čisto prave forenzike ter razreševali skrivnostne zločine: je zločinec res dobro pospravil za sabo,  
kaj je neznan bel prah, nevidna pisava, kdo piše s šminko v stranišču ...

Iskanje in primerjava prstnih odtisov pod mikroskopsko kamero Luminol pod UV-lučko

Andraž Sodja

Na osnovni šoli Toneta Čufar-
ja na Jesenicah so minuli pet-
ek pripravili že 14. poklicni 
sejem, na katerem so predsta-
vili poklice in programe 
poklicnega in srednješolske-
ga izobraževanja. Svoje pro-
grame je predstavilo sedem 
gorenjskih srednjih šol, dve 
dvojezični srednji šoli iz 
sosed nje Avstrije ter dva dija-
ška domova iz Ljubljane.
Osrednji del prireditve je pote-
kal v obliki pravega sejma, na 
katerem so se bodoči dijaki 
lahko pogovorili s sedanjimi 
dijaki srednjih šol, ki so le-te 

predstavljali, spoznali opre-
mo, dejavnosti in poklice, ki 
jih bodo pridobili z zaključe-
nim šolanjem. Šole pa so pri-
pravile tudi dodatne predstavi-
tve svojih programov, tako so 
se predstavili Biotehniški cen-
ter Naklo, Šolski center Kranj, 
Gimnazija Jesenice, Srednja 
gostinska in turistična šola 
Radovljica, Ekonomska gim-
nazija in srednja šola Radovlji-
ca, Višja šola za gospodarske 
poklice St. Jakob, Dvojezična 
zvezna trgovska akademija 
Celovec, Srednja šola Jesenice 
in Šolski center Škofja Loka.
Kot je povedala vodja projekta 
Sabina Rekar, so nekoliko 

razočarani nad starši, saj so 
pričakovali boljši odziv z nji-
hove strani, sicer pa so z odzi-
vom osnovnošolcev izjemno 
zadovoljni: »Namen tega 
dogodka je mladim, ki se 
bodo soočili z eno najtežjih 
odločitev v življenju, pomaga-

ti pri tej odločitvi, saj se bodo 
tako do informativnega dne 
lažje odločili, katero šolo si 
bodo ogledali, da podrobneje 
vidijo, kaj posamezne šole 
ponujajo, kar je zagotovo kori-
stno pri odločitvi za nadaljeva-
nje šolanja.«

Poklicni sejem
Minuli petek so jeseniški osnovnošolci v šoli Toneta Čufarja lahko spoznali sedem gorenjskih 
srednjih šol, dve dvojezični iz sosednje Avstrije ter dva ljubljanska dijaška domova.

Na poklicnem sejmu se je predstavila tudi Srednja  
šola Jesenice.

Urša Peternel

Smeh v zimskih dneh je bil 
naslov decembrske novoletne 
prireditve Osnovne šole Pol-
deta Stražišarja Jesenice, ki je 

potekala v dvorani jeseniškega 
gledališča. Učenci in zaposle-
ni so smeh delili na različne 
načine. "V videoprojekciji, ki 
se je vrtela med točkami, so 
obiskovalci lahko občudovali 
izbor smešnih in posebnih 
fotografij. Prav tako so bile v 
projekciji posnete misli o sme-
hu nekaterih učenk in učen-
cev, očarljive nasmeške pa 
nam je med napovedovanjem 
točk poklanjala učenka 9. raz-
reda Jelena Stamenković. Za 
tisti pravi smeh – smeh srca, 
ko občutiš srečo, pa so poskr-
beli mentorji, ki so učence 

pripravili na nastop. Med poz-
dravnim plesom so goste lah-
ko zasrbele pete in vzbudile 
željo, da bi se še sami zavrteli 
na odru. Skupaj s petelinč-
kom so lahko ob pomoči logo-

pedinje pravilno zakikirikali 
namesto zakikilikali. Mažoret-
ke so spretno vrtele svoje pali-
ce, medved je našel svojo 
izgubljeno sliko, Butalci pa bi 
ne bili Butalci, brez da bi sejali 
sol. Tudi ravnateljica Aleksan-
dra Valančič je povedala nekaj 
resnic o smehu. Z nasmehom 
na obrazu pa nas je pozdravil 
tudi podžupan Miha Rebolj," 
je povedala Veronika Repinc 
Bajrič, vodja odbora za novo-
letno prireditev. Po prireditvi 
je bila v avli gledališča na 
ogled še razstava izdelkov 
učencev. 

Smeh v zimskih dneh
Osnovna šola Poldeta Stražišarja je decembra 
pripravila posebno novoletno prireditev.

Urša Peternel

Učenci 7. b razreda Osnov-
ne šole Koroška Bela so se 
ob decembrskih božičnih 
praznikih odločili, da se ne 
bodo obdarovali med seboj, 
ampak da bodo darila name-
nili Župnijski karitas na 
Koroški Beli za otroke na 
Koroški Beli, ki jim starši ne 
morejo kupiti daril. "Zave-

damo se, da so tudi na Koro-
ški Beli otroci, ki so zaradi 
pomanjkanja finančnih 
sredstev prikrajšani za boži-
čna darila. Ker si želimo, da 
bi tudi taki otroci imeli lepe 
praznike, smo se odločili, da 
jih s svojo majhno pozornos-
tjo razveselimo in jim polep-
šamo praznike," je povedala 
razredničarka 7. b razreda 
Manca Martinčič.

Dobrosrčni 
sedmošolci
Učenci 7. b razreda z OŠ Koroška Bela so darila 
letos namenili Župnijski karitas za otroke, ki jih 
starši ne morejo obdarovati.

Učenci 7. b letos niso obdarovali drug drugega, temveč  
so se odločili, da bodo razveselili otroke, ki jim starši ne 
morejo kupiti daril.

Srednješolci iz škofjeloškega tehničnega centra so prikazali 
znanje oblikovanja lesa.

Učenci so lahko spoznali poklice, kot so gospodar 
na podeželju, pek, slaščičar, cvetličar, vrtnar, 
naravovarstveni tehnik, ekonomski in medijski 
tehnik, vzgojitelj predšolskih otrok, mehatronik, 
pečar, zidar, frizer, gastronom, hotelir, elektrikar, 
računalnikar, tapetnik, mizar, avtoserviser ...
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NOVA OPTIKA NA BLEDU!
Poslovni center Union,  
Ljubljanska cesta 11

OPTIKA

korekcijska očala

mehke in poltrde kontaktne leče

tekočine za vzdrževanje kontaktnih leč

pripomočki za slabovidne

OČESNA AMBULANTA

optometristični pregledi

okulistični pregledi

predpisi kontaktnih leč in  

kontrolni pregledi

OPTIKA SONCE

modna sončna očala

športna sončna očala

sončna očala z dioptrijo

OPTIKA MESEC BLED
Poslovni center Union, 
Ljubljanska cesta 11 

OPTIKA MESEC JESENICE
Cesta maršala Tita 31

tel + 386 (0)4 583 26 63 
www.optika-mesec.com

NOVA OPTIKA NA BLEDU!
Poslovni center Union,  
Ljubljanska cesta 11
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Urša Peternel

Občina Jesenice je v sodelo-
vanju s podjetjem Marbo 
Bled izvedla delavnice na 
temo vplivov hrupa na člove-
kovo zdravje za učence 
osmih razredov osnovnih šol 
na Jesenicah. Učence so se-
znanili z osnovnimi značil-
nostmi hrupa ter jim na 
praktičnih primerih predsta-
vili negativne vplive hrupa 
na človekovo fizično zdravje. 
"Učencem so bili predsta-
vljeni izsledki raziskav vpli-
vov hrupa na miselne proce-
se. Učenci so lahko v praksi 
ugotovili razlike v uspešnosti 
reševanja identičnih nalog v 
različno hrupnih okoljih. Na 
delavnici so tudi spoznali, 
kako lahko sami prispevajo k 
mirnejšemu in tišjemu oko-
lju. Delavnica se je zaključila 
z merjenjem jakosti hrupa 
glasbe na slušalkah, priklju-
čenih na mobilne telefone, 
ter debato o škodljivosti pre-
glasnega poslušanja glasbe 
za njihov sluh in dobro poču-
tje," je povedala Špela Uršej 
iz podjetja Marbo. "Raziska-
ve v svetu so pokazale, da 
hrup vpliva na uspešnost 
učenja pri otrocih: zmanjša-
na je zmožnost koncentraci-
je, zmanjšana je uspešnost 
pri branju, zmanjšana je na-
tančnost pri prepoznavanju 
napak, zmanjšana je vztraj-
nost pri reševanju težjih na-

log (prej odnehajo, nižji je 
prag frustracije) in uporaba 
preprostejših pristopov za re-
ševanje problemov in vztra-
janje pri njihovi uporabi. V 
vsakem razredu osmošolcev 
v občini Jesenice so opravili 
poskus reševanja nalog ob 
spremljavi različnih vrst hru-
pa: prva skupina je naloge 

reševala v tišini, druga skupi-
na ob spremljavi pop glasbe 
in tretja skupina ob spre-
mljavi stohastičnega zvoka. 
Po primerjavi doseženih 
točk je bilo ugotovljeno, da 
so učenci v tišini najbolje re-
ševali naloge, najslabše pa 
tisti, ki so naloge reševali ob 
spremljavi stohastičnega 
(neurejenega) zvoka. Tako so 
učenci skozi lastno izkušnjo 
spoznali, da se je najbolj 
učinkovito učiti v tišini, saj 
se s tem izboljša njihova 
koncentracija in sposobnost 
pomnjenja, zmanjša pa se 
poraba časa za učenje. 
Na delavnici so govorili tudi 
o poslušanju glasbe iz mo-
bilnih telefonov po slušal-
kah. Izvedli so praktične 
meritve jakosti zvoka iz mo-
bilnega telefona na razdalji 
nekaj centimetrov. "S tem 

smo izmerili podobne jako-
sti zvoka, kot prihajajo v uho 
v primeru uporabe slušalk. 
Izmerili smo jakosti hrupa 
od 85 do 90 dBA, kar pome-
ni, da so ravni hrupa višje 
od meje varnega poslušanja 
glasbe brez zaščite sluha. 
Učenci so sami ugotovili, da 
je treba jakost glasbe v mo-
bilnih telefonih nastaviti na 
največ 70 odstotkov, v na-
sprotnem primeru ob dolgo-
trajnem in pogostem poslu-
šanju glasbe preko slušalk 
tvegamo trajne poškodbe 
sluha in naglušnost," je po-
vedala Uršejeva. Ocenjeni 
dnevni čas, ko je še varno 
glasbo poslušati preko slu-
šalk, je pri najvišji jakosti 
mobilnega telefona le pet 
minut dnevno, medtem ko 
pri 10- do 50-odstotni jakosti 
ni omejitev.  

Vpliv hrupa na zdravje
V primeru uporabe slušalk pri mobilnih telefonih za poslušanje glasbe so izmerili jakosti hrupa  
od 85 do 90 dBA, kar je višje od meje varnega poslušanja glasbe. Učenci so ugotovili, da je treba 
jakost glasbe v mobilnih telefonih nastaviti na največ 70 odstotkov, sicer ob dolgotrajnem in 
pogostem poslušanju glasbe preko slušalk tvegamo trajne poškodbe sluha in naglušnost.

Ocenjeni dnevni čas, ko je še varno poslušati glasbo z mobilnega telefona preko slušalk,  
je pri najvišji jakosti mobilnega telefona le pet minut dnevno. / Foto: Tina Dokl

Ocenjeni dnevni časi »varnega« poslušanja glasbe iz mobil-
nih telefonov preko slušalk 

maks. jakosti telefona v %              »varen« čas poslušanja  

100  5 minut
90  18 minut
80  1,2 ure
70  4,6 ure
60  18 ur
10–50  Ni omejitev

V sklopu projekta Europe Direct Gorenjska Razvojna agen-
cija Zgornje Gorenjske (RAGOR) vabi na regijsko delavnico 
Razpis Erasmus+, ki jo pripravljajo v soorganizaciji CMEPI-
US. Dogodek je namenjen vsem, ki se ukvarjajo s šolskim, 
poklicnim ali izobraževanjem za starejše oziroma se pripra-
vljajo na prijavo na razpis. Predstavili bodo možnosti sode-
lovanja v programu Erasmus+ v okviru ključnih ukrepov KA1 
in KA2, in sicer za področje splošnega izobraževanja, poklic-
nega izobraževanja in usposabljanja ter področje izobraže-
vanja odraslih. Delavnica bo potekala v Kolpernu na Jeseni-
cah v torek, 20. januarja, časovni razpon delavnice, podrob-
no vabilo in prijave bodo objavljene na spletni strani CME-
PIUS: http://www.cmepius.si/ infodnevi/razpis- 
erasmus-2015/. Udeležba je brezplačna. Dogodek pa je sofi-
nanciran v sklopu projekta Europe Direct Gorenjska.

Delavnica Razpis Erasmus+

Razvojna agencija Zgornje Gorenjske (RAGOR) prireja brez-
plačno delavnico z naslovom Obvezno označevanje alerge-
nov v prehranski dejavnosti. Delavnica je namenjena vsem, 
ki se pri svojem delu srečujejo s proizvodnjo, prometom in 
prodajo živil: zaposlenim v gostiščih, restavracijah, slašči-
čarnah, kavarnah, barih, pekarnah, trgovinah, vrtcih, šolah, 
bolnišnicah, domovih za starejše in ostalih zavodih, ki za 
svoje oskrbovance pripravljajo in razdeljujejo hrano. Delav-
nica bo potekala 30. januarja od 9. do 12. ure na sedežu 
RAGOR-ja na Spodnjem Plavžu 24e na Jesenicah. Predava-
teljica bo Sonja Čeferin Tomaš, univerzitetna diplomirana 
inženirka živilske tehnologije z bogatimi izkušnjami na po-
dročju prehranskega svetovanja. Prijave zbirajo na dina@
ragor.si ali po telefonu na št. 04/581-34-19.

Delavnica o obveznem označevanju alergenov

Janko Rabič

Pri Zvezi Kulturnih društev 
Jesenice so objavili razpis za 
podelitev priznanj za posame-
znike, sekcije  in kulturna dru-
štva za izjemne ustvarjalne in 
poustvarjalne dosežke, dolgo-
letno delo v ljubiteljski kulturi, 
za življenjsko delo, za vzgojno 
in mentorsko delo ter delo in 

prispevek na drugih področjih 
ljubiteljskega ustvarjanja. Pre-
dloge z referencami kandida-
tov sprejemajo do 19. januarja 
na naslovu Zveza kulturnih 
društev Jesenice ali po elek-
tronski pošti na naslov milos.
mozina@gmail.com. Prizna-
nja bodo podelili na februarski 
proslavi ob slovenskem kul-
turnem prazniku.

Priznanja za ljubiteljske 
kulturne ustvarjalce
Objavljen je razpis za podelitev priznanj 
posameznikom, sekcijam in kulturnim društvom.

Športno-plezalni odsek Jesenice že petnajst let pripravlja 
Božično-novoletno tekmo v hitrostnem plezanju na plezalni 
steni v telovadnici Osnovne šole Poldeta Stražišarja na Jese-
nicah. Tekme se je udeležilo 71 tekmovalcev, zvečine doma-
čih, nekaj pa tudi iz drugih klubov. Pri mlajših cicibanih je 
zmagal Maj Savorgnani, pri mlajših cicibankah Zala Peklaj, 
pri starejših cicibanih Žan Auersperger, pri starejših ciciban-
kah Rosa Rekar, pri mlajših dečkih Jakob Omerzel, pri mlaj-
ših deklicah Anja Balantič, pri starejših dečkih Luka Potočar, 
pri starejših deklicah Klara Avanzo, pri članih Simon Zupan, 
pri članicah pa Maruša Tomšič.

Božično-novoletna tekma v plezanju

Na nedavni slovesni akademiji ob petdesetletnici Radia Triglav so zbrane navdušili dijaki 
Srednje šole Jesenice z muzikalom o slovenski popevki. Tako so na zanimiv način združili 
zgodovino slovenske popevke z zgodovino Radia Triglav. / Besedilo: Urša Peternel, foto: Tina Dokl
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Andraž Sodja

»S postavljanjem lučk sem 
začel že konec novembra, 
vse skupaj mi je vzelo nekaj 
več kot teden dni, lučke pa 
smo prižgali tretjega decem-

bra,« je povedal Alojz Kat-
nik, dedek hokejskega asa 
Anžeta Kopitarja, ki s sopro-
go Marjano že vrsto let pre-
biva v Plavškem Rovtu. Kot 
dodaja Katnik, je vseh lučk 
skupaj več kot sedem tisoč, 

nekaj pa mu jih je uničila 
odjuga: »Ob tem sem se 
naučil še nekaj o elektriki, 
saj je nekaj lučk tudi iz 
ZDA, kjer imajo nižjo hišno 
napetost 110 voltov, lučke, ki 
so bile priključene zgolj s 

pretvorniki priključkov, so 
gorele nekaj dni, nato pa 
zaradi preobremenitve tudi 
pregorele.« Kot je dodala 
Marjana Katnik, si je raz-
svetljavo prišlo ogledat tudi 
kar nekaj sokrajanov in 

mimoidočih radovednežev, 
ki so se tam tudi fotografira-
li. Na vprašanje, ali bo kole-
kcija lučk v prihodnje še 
rasla in bo torej v prihodnjih 
letih razsvetlitev, ki zvečer 
spominja na pravo pravljič-

no deželo, na že sicer izjem-
no lepo urejenem vrtu še 
večja, pa Alojz Katnik pravi, 
da ne bo več kaj bistveno 
rasla. Razsvetljavo je sicer 
začel pospravljati minulo 
soboto.

Pravljična dežela v Plavškem Rovtu
Vrt Alojza in Marjane Katnik v Plavškem Rovtu je med prazniki z več kot sedem tisoč lučkami postal prava pravljična dežela.

Pravljična dežela pri Katniku v Plavškem RovtuAlojz Katnik si ogleduje rezultate tedna dni dela.

www.pocenielektrika.si 080 1558080 1558
POCENI ELEKTRIKAPOCENI ELEKTRIKA

GEN-I,  d.o.o., Vrbina 17, 
8270 Krško, Slovenija

Po podatkih Direktorata za energijo je lahko vaš 
tradicionalni dobavitelj elektrike dražji tudi do 21 %. 

Zamenjajte dobavitelja - hitro in enostavno.
Pokličite 080 1558 in zahtevajte pogodbo 
za dobavo Poceni elektrike. Podpišite jo in to je vse!
Podrobnosti za vas uredi ekipa www.pocenielektrika.si.
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Po podatkih Direktorata za energijo je lahko vaš 
tradicionalni dobavitelj elektrike dražji tudi do 21 %. 

GEN-I že 5 let najcenejši
dobavitelj električne energije v Sloveniji.
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tradicionalni dobavitelj elektrike dražji tudi do 21 %. 

  

PRVI MESEC

ELEKTRIČNA

ENERGIJA

BREZPLAČNO!

Ponudba velja do 31. 1. 2015 za nove gospodinjske odjemalce električne energije GEN-I. Ugodnosti iz drugih akcij se ne seštevajo. Več informacij na www.pocenielektrika.si. 
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Urša Peternel

Radio Triglav je v začetku 
meseca praznoval petdeset
letnico. Za njegov začetek 
šteje 5. januar 1965; takrat 
sta bila v studiu Radia Jese
nice Jelena Jeraša in Teo Li
picer, za mešalno mizo pa je 
sedel Aleš Soklič. Za vzdrže
vanje je skrbel Branko Stare, 
tajnica je bila Ivica Prapro
tnik, direktor pa Zdravko 
Anderle. Od leta 1965 do 
1972 so bile oddaje na spore
du štirikrat tedensko, 1. julija 
1972 pa je začel Radio Jese
nice program oddajati vsak 
dan. Tako je še danes, ko 
program oddajajo 24 ur na 
dan, vse dni v letu, slišen pa 
je na območju celotne Go
renjske. Ima status lokalne 
radijske postaje posebnega 
pomena. Kot je poudarila se
danja direktorica in odgovor
na urednica Nataša Harej, 
lokalni mediji bogatijo me
dijski prostor; v medijski 
prostor vnašajo vsebine, ki 
jih drugi mediji ne: lokalne 
novice iz vsake vasi, predsta
vljajo dosežke ljudi iz lokal
nega okolja, poslušalcem 
prinašajo izobraževalne od
daje, nenazadnje pa tudi lo
kalne oglase. Za Radio Tri
glav nobena vest ni premajh
na ali premalo pomembna, 
je poudarila. Žal pa je pripra
va takšnih vsebin draga, zato 
bo usoda vseh radijskih pro
gramov posebnega pomena 
v prihodnosti odvisna od 
tega, kako bo ministrstvo za 
kulturo sistemsko uredilo 
njihovo financiranje.
V vseh teh letih je pri obliko
vanju programa sodelovalo 
več kot dvesto sodelavcev, 
od redno zaposlenih, avtor
jev oddaj, dopisnikov, vodi

teljev, tehnikov, komerciali
stov ... Danes je na Radiu 
Triglav pet redno zaposle
nih, skupaj z zunanjimi so
delavci pa program oblikuje 
okrog štirideset ljudi. V teh 
letih se je zvrstilo tudi več 
direktorjev, najdlje sta radio 
vodila Slavko Humerca in 
Rina Klinar, ki se je avgusta 
lani upokojila. 
Kot je dodala Harejeva, pa 
so velik zaklad Radia Triglav 
prav zvesti poslušalci. Ti 
imajo radi predvsem oddaje, 
v katerih sodelujejo ljudje iz 
lokalnega okolja. »Poslušal
ci si želijo lokalnih vsebin, 
med bolj priljubljenimi od
dajami so Zakladi ljudske 
modrosti, uganke Franca 
Ankersta, radi imajo Glas 
ljudstva, izobraževalne od
daje, kot je Doktor Petek ...« 
je dodala. In omenila še ne
kaj: prednost na Radiu Tri
glav ima slovenska glasba.

Povedali so ...
In kaj so ob jubileju poveda
li sedanji in nekdanji sode
lavci radia ter poslušalci?
Marsel Gomboc, voditelj, 
moderator in napovedovalec: 
"Poslušalcem so všeč pred
vsem moja ponedeljkova in 
četrtkova jutra. S sodelavci 
pripravljam za poslušalce 
marsikaj: zastavljam uganke 
Franca Ankersta, da stvari ne 
utonejo v pozabo, skrbim z 
zbiralci ljudskega blaga z od
dajo Zakladi ljudske modro
sti, za športne navdušence je 
zanimiva Jutranja stava, v 
rubriki Na današnji dan go
stim zanimive sogovornike 
– od znanih do čisto prepro
stih ljudi, ki še nikoli niso v 
radijski eter ničesar povedali. 
Iz domačega zvezka pridejo 

otroške zgodbe, povem kak
šno šalo ... Predvsem pa sem 
na radiu rad v kontaktu s po
slušalci, všeč mi je, da jih 
lahko spravim v dobro voljo, 
da poklepetamo in se imamo 
eden z drugim lepo in da 
nam čas hitro mineva. Zave
dam se, da je nekaterim ra
dio edina družba, da lahko z 
majhno pozornostjo marsi
komu polepšaš dani trenu
tek, spet drugi prepoznajo v 
mojem delu neposrednost, 
iskrenost, da sem pred radij
skim mikrofonom prav ta
kšen, kot sem doma, na ulici 
... Skratka: vesel sem, da lah
ko skozi radijsko delo nare
dim nekaj dobrega, ne smem 
pa pozabiti, da sva s tonsko 
tehnico in opremljevalko 
zvoka Anko Čop usklajen ra
dijski dvojec, eden drugega 
dopolnjujeva, kar začutijo 
tudi poslušalci in nama radi 
prisluhnejo."
Janko Rabič, dolgoletni radij
ski novinar, zdaj upokojenec: 
"Ponosen sem, da sem del 
polstoletne zgodovine radij
ske postaje, ki pomembno 
zaznamuje čas, ljudi in do
godke v tem delu Gorenjske. 
To je odgovorno delo, pripa
dnost, zvestoba kolektivu in 
tudi odrekanje marsičemu. 
Začel sem kot dopisnik, ka
sneje bil del profesionalne 
ekipe, še sodelujem, kot ve
dno najraje na terenu. To so 
številna srečanja z ljudmi, 
brez njih ne bi bilo programa 
in oddaj. Radio je živ organi
zem, nenehno v stiku z lju
dmi, koristen, informativen, 
vzgojen, kritičen, v pomoč ob 
različnih priložnostih. In če 
sem izpolnil pričakovanja 
nadrejenih, poslušalcev, so
delavcev, je to po 44 letih zve
stobe najlepše, kar lahko re

čem ob jubileju. Pa še veliko 
pogumnih korakov vsem 
ustvarjalcev programa na
prej."
Dušan Dragojevič, radijski 
novinar z najdaljšim sta
žem, na Radiu Triglav je bil 
zaposlen od februarja 1973 
do konca decembra 2011: 
"Radijsko delo mi je bilo pi
sano na kožo. Za to delo 
mora človek imeti žilico, ne 
le da govoriš, in to s čim 
manj napakami, tu je mon
taža prispevkov, včasih mo
raš iz ogromno posnetega 
materiala izluščiti bistvo in 
iztisniti kratko izjavo ... Spo
minjam se številnih inter
vjujev s tedanjimi najvišjimi 
politiki, od Janeza Drnov
ška, Jožeta Pučnika, Andre
ja Bajuka, Franceta Bučarja, 
Janeza Janše, Marjana in 
Janeza Podobnika ... Potem 
so tu oddaje, glasbena odda
ja Zlata kočija je na sporedu 
že 22 let, pa kontaktna odda
ja Glas ljudstva, potem je 
bila oddaja Stop Zelena luč 
... Vsa leta pa je bila moja 
velika ljubezen šport, bil 
sem stalni spremljevalec 
nekdanje zlate generacije je
seniških hokejistov, kamor
koli so šli na tekmo, tudi 
daleč v tujino, sem šel z nji
mi in nato poročal o tem. 
Samo za ponazoritev: v še
stih letih, ko so Jesenice 
igrale v ligi EBEL, so odigra
le 337 tekem in vse sem pre
našal za Radio Triglav ... To 
je enostavno – ljubezen ..." 
Štefka Drolc Olip, zvesta po
slušalka: "Z radiem živim in 
če sem doma, ga poslušam 
vsak dan, od zjutraj do zve
čer ... Zelo rada imam Mar
selove oddaje, sodelujem pri 
ugankah, všeč mi je doma
ča, slovenska glasba ...«

Radio Triglav  
je postal abraham
Ob jubileju so pripravili dan odprtih vrat za zveste poslušalce in slavnostno akademijo v dvorani 
gledališča. Na njej so nastopili dijaki in dijakinje Srednje šole Jesenice z muzikalom o slovenski popevki. 

Del radijske ekipe: Rina Klinar, Branka Jurhar, Romana Purkart, Brane Kržišnik in Monika Sušanj / Foto: Tina Dokl

Slavnostne akademije so se udeležili predsednik državnega 
sveta Mitja Bervar, poslanca Alenka Bratušek (na sliki) in 
Branko Grims, župan Jesenic Tomaž Tom Mencinger in 
župani sosednjih občin, nekdanji in sedanji sodelavci radia ...

Nekdanji radijski sodelavec Braco Koren, novinarka 
Karmen Sluga, nekdanji dolgoletni radijski tehnik Stane 
Mohorič, upokojena komercialistka Francka Sluga in 
prepoznaven radijski glas Bojan Makovec

Uigrani radijski dvojec: tonska tehnica Anka Čop in 
voditelj, napovedovalec in moderator Marsel Gomboc

Dušan Dragojevič (na radiu je bil zaposlen skoraj štirideset 
let) z mamo, hčerko Nado in vnukinjama Tamaro in Saro

Eva Štravs Podlogar, direktorica Turizma Bled, ki je kot 
jeseniška gimnazijka pripravljala mladinsko oddajo na 
Radiu Triglav, in dolgoletni novinar s terena, zdaj 
upokojenec Janko Rabič.
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Re šit ve kri žan ke (na grad no ges lo, se stav lje no iz črk z ošte vil če nih polj in vpi sa
no v ku pon iz kri žan ke) po šlji te do ponedeljka, 2. februarja 2014, na Go renj ski 
glas, Ble i   we i     so va ce sta 4, 4001 Kranj, p. p. 124, ali vr zite v naš poš tni na bi ral nik.

Sudoku s končno rešitvijo

Sestavil: Cveto Erman

Cesta Borisa Kidriča 13, 
Jesenice
T: 030 292 297

Geslo je: DOBRE SLAŠČICE GIMNASIA CAFFE. Sponzor kri
žanke je kavarnica in slaščičarna GIMNASIA CAFFE na Cesti 
Toneta Tomšiča 2 (blizu gimnazije) na Jesenicah. Dobra 
kavica in odlične slaščice, sprejemajo tudi naročila za torte 
na 040 661 137. Za reševalce so namenili pet nagrad: petkrat 
po deset evrov za nakup slaščic v njihovi slaščičarni. Nagra
jenci so: Miha Bertoncelj, Jesenice; Valentin Arnež, Begunje; 
Olga Bolčina, Bled; Ema Trojar, Jesenice in Viljemka Žida-
nek, Jesenice. Za nagrade se oglasite v Gimnasia Caffe.

Nagrajenci križanke iz prejšnje številke

Sponzor križanke je Gostilnica Pr' Javornik na Kridričevi cesti 13 na Slovenskem Javorniku, gsm 030 292 297. Odlično hrano 
z žara in druge dobrote lahko tudi naročite in vam jih dostavijo dom. Za naše reševalce so pripravili tri nagrade: 1. in 2. 
gurmanska plošča za dve osebi, 3. plošča Javornik za dve osebi. Vljudno vabljeni, da jih obiščete in poizkusite dobrote.

Jelka Koselj

Jetrna pašteta iz svinjine
Potrebujemo: 1 kg svinjskih 
jeter, pol kg mesa od svinjske 
glave (spodnje čeljusti), pol kg 
mesa od trebuševine, pol kg 
čebule, 1–2 glavici česna, 2 žli-
ci posušenega majarona, 1 žli-
co posušenega šetraja, svinjsko 
mast, sol in poper.
Priprava: Jetra zrežemo na 
lističe, čebulo in česen sesek
ljamo. Na svinjski masti 
zarumenimo sesekljano 
čebulo. Preden zarumeni, pa 
dodamo še sesekljan česen 
in jetra. Jetra na hitro prepra
žimo, le toliko, da v sredini 
niso več krvava. Svinjsko gla
vo in trebuševino skuhamo z 
dodano jušno zelenjavo do 
mehkega. Kuhanje svinjske 
glave traja kar 3 ure, da meso 
odstopi od kosti. Odstraniti 
pa moramo tudi kožo. Praže
na jetra s sokom in čebulo 
vred ter skuhane koščke 
mesa od glave in trebuševino 

fino zmeljemo v mesorezni
ci in v multipraktiku. Vso 
zmes prepražimo na svinjski 
masti in dodamo dišave ter 
začimbi. Pražimo od četrt do 
pol ure in vmes mešamo. 
Zmes mora biti mazava. Če 
je zmes pregosta, dodamo 
svinjsko mast. Še toplo zmes 
damo v posodice, ohladimo 
in shranimo v zamrzovalnik. 
V zamrzovalniku jo hranimo 
3 mesece. Lahko pa pašteto 
hranimo v kozarcih. V tem 
primeru pašteto malo bolj 
prepražimo, preden jo damo 
v kozarce. Kozarce s pašteto 

pa moramo še pasterizirati v 
loncu ali v pečici. Jaz jo pas
teriziram v loncu pol ure pri 
90–100 stopinjah C in pus
tim, da se kozarci v loncu 
ohladijo. Ko kozarce odpre
mo, pašteto hranimo v hla
dilniku.
Pašteto ponudimo s kruhom, 
kislimi kumaricami in kuha
nimi jajci. Jajce – jurček izde
lamo tako, da kuhano jajce 
prerežemo in kapico pomoči
mo v zmleto papriko. S pašte
to lahko pripravimo tudi hitro 
kosilo. Na osebo segrejemo 1 
žlico jetrne paštete, dodamo 

žlico paradižnikove mezge in 
malo kajenskega popra. To 
vmešamo med kuhane teste
nine, riž ali žličnike. Ponudi
mo še sezonsko solato.

Jetrna pašteta  
(star mamin recept)
Potrebujemo: 1 kg svinjskih 
jeter, 2 kg slanine, 6 debelih 
čebul, 2 glavi česna, 2 žlici 
posušenega majarona, 1 žlico 
šetraja, sol in poper.
Priprava: Slanino zrežemo 
na koščke in spečemo v peči 
ali pečici. Nato jo preložimo 
v drugo posodo in na masti, 
ki je ostala, prepražimo jetra 
na zarumenjeni čebuli z 
dodanim česnom. Ohlajena 
jetra in slanino fino zmelje
mo v mesoreznici, dodamo 
dišavi in začimbi ter vse še 
nekoliko popražimo. Še 
toplo pašteto so nekoč dali v 
eno posodo in hranili v 
shrambi, danes pa bi jo dali 
v manjše posodice ali vrečke 
in zamrznili.

Domača pašteta
Naši predniki so jetrno pašteto iz svinjine pripravljali ob kolinah. Danes je pašteta tako kot zaseka 
bolj posebnost turističnih kmetij. Primerna je za: malice pozimi, ob zunanjih delih (gozdarji), 
pogostitve večjih skupin, npr. pohodnikov, v vinorodnih krajih pa ob pokušnji vin.

Mrežo izpolnite tako, da bodo vsaka vrstica, vsak stolpec in 
vsak manjši kvadrat vsebovali številke od 1 do 9. Ob pravilni 
rešitvi boste v označeni vrstici, če zamenjate številke s črka
mi (1=E, 2=S 3=A, 4=T 5=B, 6=F, 7=E, 8=O, 9=R), od leve 
proti desni prebrali rešitev. Rešitev sudokuja vpišite v kri
žanko. Rešitev iz prejšnje številke je UGLASITEV.

          SUDOKU S KONČNO REŠITVIJO

Mrežo izpolnite tako, da bodo vsaka vrstica, vsak stolpec in

vsak manjši kvadrat vsebovali številke od 1 do 9. Ob pravilni

rešitvi  boste  v  označeni  vrstici,  če  zamenjate  številke  s

črkami (1=E, 2=S 3=A, 4=T 5=B, 6=F, 7=E, 8=O, 9=R), od

leve proti desni prebrali rešitev. Rešitev sudokuja vpišite v

križanko. Rešitev iz prejšnje številke je UGLASITEV.

3 4 6 9 1
8 5

6 2 7

7 9 3 4 5

4 9 8

8 6 9 3 4
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Petek, 16. januarja
KEGLJIŠČE PODMEŽAKLA, od 15. do 18. ure, 

Športne igre Jesenic – Liga v kegljanju

KULTURNI DOM NA SLOVENSKEM JAVORNIKU, ob 18. uri
Odprtje slikarske razstave Toneta Kavčiča iz Kamne Gorice z naslo-
vom ABSTRAKCIJE

MLADINSKI CENTER JESENICE, Kejžarjeva 22, Jesenice, ob 
19.30

Potopisno predavanje KANADA, Tjaša Košir z gostom iz Kanade

Sobota, 17. januarja
ŠPORTNA DVORANA PODMEŽAKLA, ob 13.15

HOKEJ EBJL U 18 HD Jesenice – HK Celje

ŠPORTNA DVORANA PODMEŽAKLA, ob 18. uri
HOKEJ INL, HDD Jesenice – EHC Bregenzerwald

GLEDALIŠČE TONETA ČUFARJA JESENICE, ob 19.30
 PREMIERA pravljične predstave za otroke LEPOTICA IN ZVER v 
režiji Matjaža Komana 

 in izvedbi igralcev GTČ Jesenice

BANKETNA DVORANA KOLPERN NA STARI SAVI, ob 20. uri
Zabava KPŠHD Vuk Karadžić za počastitev srbskega novega leta – 
ansambel Prnjavorska Tromeđa, Prnjavor, BiH

Nedelja, 18. januarja
ŠPORTNA DVORANA PODMEŽAKLA, od 7. do 14. ure

Državno prvenstvo v kegljanju na ledu, Društvo za kegljanje na ledu

GLEDALIŠČE TONETA ČUFARJA JESENICE, ob 10. uri
VAŠA NAŠA MATINEJA; ZELIŠČA MALE ČAROVNICE, lutkovna pred-
stava za otroke v izvedbi skupine Ringo raja

Ponedeljek, 19. januarja
MALA TELOVADNICA GIMNAZIJE JESENICE, od 17.30 do 
20.30

Različne vrste plesnih tečajev – več si poglejte na www.chachacha.si

KEGLJIŠČE PODMEŽAKLA, od 15. do 18. ure, 
Športne igre Jesenic – Liga v kegljanju

MLADINSKA TOČKA CENTER II, Titova 41, Jesenice, ob 17. uri
Klepet z Zinko Ručigaj o vzgoji otrok: ZAUPANJE in SAMOPODOBA

DOM DRUŠTVA UPOKOJENCEV JESENICE, Pod gozdom 
13, ob 17. uri

Predavanje Matica Koširja – ALJASKA – v sliki in besedi

ŠPORTNI PARK PODMEŽAKLA, namiznoteniška dvorana, 
od 18. do 21. ure

Športne igre Jesenic – Liga v namiznem tenisu

Torek, 20. januarja

DVORANA KOLPERN NA STARI SAVI, od 10. do 15. ure
RAGOR organizira regijsko delavnico – RAZPIS ERAZMUS, ki je na-
menjena vsem, ki se ukvarjajo s šolskim, poklicnim ali izobraževa-
njem za starejše oz. se pripravljajo na prijavo razpisa. 

KOSOVA GRAŠČINA, ob 17. uri
IGRAJMO SE, delavnica Preživeti v gozdu – odrasli katoliški skavti 
Jesenice

DVORANA GIMNAZIJE JESENICE, od 18. do 21. ure
Športne igre Jesenic, 11. krog lige v odbojki

Sreda, 21. januarja
ŠPORTNA DVORANA PODMEŽAKLA, ob 16.45

HOKEJ EBJL U18; HD Jesenice – KAC

Četrtek, 22. januarja
ODHOD S HRUŠICE ob 6.50 

Kraški rob od Črnega Kala do Podpeči

MALA TELOVADNICA GIMNAZIJE JESENICE, od 18. ure do 
20.30

Različne vrste plesnih tečajev – več si poglejte na www.chachacha.si

DOM UPOKOJENCEV DR. FRANCETA BERGLJA JESENICE, 
PROSTORI DBO, ob 16. uri

Delavnica ročnih del – Pletenje nogavic

Januarsko-februarske prireditve
DVORANA GIMNAZIJE JESENICE, od 17.30 do 21.30

Začetek rekreacijske lige v košarki, športne igre Jesenic

GLASBENA ŠOLA JESENICE, ob 18.30
Javni nastop Glasbene šole Jesenice

Petek, 23. januarja
KEGLJIŠČE PODMEŽAKLA, od 15. do 18. ure, 

Športne igre Jesenic – Liga v kegljanju

GLEDALIŠČE TONETA ČUFARJA JESENICE, ob 20. uri
»2. Indijski dnevi v Sloveniji« – Koncert indijske klasične glasbe, kjer 
bo na sarodu nastopil virtuoz Prabhat Kumar 

Koncert omogočili: Veleposlaništvo Indije, Indijski svet za kulturno 
sodelovanje (ICCR) iz New Delhija, Občina Jesenice in Društvo indij-
sko-slovenskega prijateljstva v sodelovanju z Gledališčem Toneta Ču-
farja Jesenice, Gornjesavskim muzejem Jesenice, EJGA za lepše Jese-
nice, Zavod za šport Jesenice – Mladinskim centrom Jesenice

Nedelja, 25. januarja
ŠPORTNA DVORANA PODMEŽAKLA, ob 18. uri

HOKEJ EBJL U 18 HD Jesenice – HK Triglav

Ponedeljek, 26. januarja
KEGLJIŠČE PODMEŽAKLA, od 15. do 18. ure, 

Športne igre Jesenic – Liga v kegljanju

ŠPORTNI PARK PODMEŽAKLA, namiznoteniška dvorana, od 18. do 
21. ure

Športne igre Jesenic – Liga v namiznem tenisu

Torek, 27. januarja
DVORANA GIMNAZIJE JESENICE, od 18. do 21. ure

Športne igre Jesenic, 12. krog lige v odbojki

Četrtek, 29. januarja
KOSOVA GRAŠČINA, ob 18. uri

Odprtje likovne razstave Brigite Požegar Mulej: Velika narava

GLASBENA ŠOLA JESENICE, ob 18.30
Nastop učencev oddelka brenkal

GLEDALIŠČE TONETA ČUFARJA JESENICE, ob 19.30
Svetlana Makarovič, PREKLETI KADILCI, monosatira v izvedbi Bojana 
Maroševiča za abonma in izven

Petek, 30. januarja
RAZVOJNA AGENCIJA ZGORNJE GORENJSKE, od 9. do 
12. ure

Brezplačna delavnica – Obvezno označevanje alergenov v prehranski 
dejavnosti

KEGLJIŠČE PODMEŽAKLA, od 15. do 18. ure, 
Športne igre Jesenic – Liga v kegljanju

Nedelja, 1. februarja
GLEDALIŠČE TONETA ČUFARJA JESENICE, ob 10. uri

VAŠA NAŠA MATINEJA - pravljična predstava za otroke LEPOTICA IN 
ZVER v režiji Matjaža Komana in izvedbi igralcev GTČ Jesenice

Ponedeljek, 2. februarja
KEGLJIŠČE PODMEŽAKLA, od 15. do 18. ure, 

Športne igre Jesenic – Liga v kegljanju

ŠPORTNI PARK PODMEŽAKLA, namiznoteniška dvorana, 
od 18. do 21. ure

Športne igre Jesenic – Liga v namiznem tenisu

CERKEV MARIJINEGA VNEBOVZETJA NA STARI SAVI,  
ob 19. uri

Blagoslov sveč na Stari Savi

Torek, 3. februarja
DVORANA GIMNAZIJE JESENICE, od 18. do 21. ure

Športne igre Jesenic, 13. krog lige v odbojki

Četrtek, 5. februarja
ODHOD S HRUŠICE ob 7.50

GAMSOVA POT IZ BAŠLJA

GLASBENA ŠOLA JESENICE, ob 16. uri
Nastop posvečen slovenskemu kulturnemu prazniku

Prireditve za mlade od 15 do 30 let
DRUŠTVO ŽAREK, Cesta maršala Tita 78, Jesenice,  
030 625 298

Vsak delovni dan, od 18. do 20. ure (ustvarjalne delavnice, druženje s 
sovrstniki, pogovori)

Prireditve za osnovnošolce in mlade do 15. leta

DRUŠTVO ŽAREK, CESTA MARŠALA TITA 78, JESENICE, 
030 625 298

Vsak delovni dan, od 16. do 18. ure (druženje s sovrstniki, igre, ustvar-
jalne delavnice, prostočasne aktivnosti)

MLADINSKA TOČKA CENTER II, TITOVA 41, JESENICE, 
ZŠJ-MCJ, 5884 680/681, www.mc-jesenice.si

21. in 28. januarja ter 4. februarja 2015 – vsako sredo ob 15.30: Vesele 
srede, vodene dejavnosti za osnovnošolce (+8 let)

PROJEKT NATURA, 041 694 217, info@projektnatura.si
20., 22., 27., 29. 1. in 3., 5. 2. 2015 16.45–18.00 Tečaj plavanja za zače-
tnike na OŠ Toneta Čufarja na Jesenicah

20., 22., 27., 29. 1. in 3., 5. 2. 2015 18.00–18.15 Nadaljevalni tečaj pla-
vanja na OŠ Toneta Čufarja na Jesenicah

26. 1.–30. 1. 2015 ob 12. uri Tečaj smučanja na smučišču v Mojstrani

OBČINSKA KNJIŽNICA JESENICE, igralnica, 04/583 42 01, 
info@knjiznica-jesenice.si

Vsak ponedeljek:  16.00–18.00 Nemške urice

Vsak torek: 16.00–18.45 Angleške urice

Vsako sredo: 17.00–18.30 Ustvarjalna delavnica

Vsak četrtek: 17.00–17.45 Ura pravljic

Vsak petek:  10.00–10.45 Pravljična dežela naše Brihte

29. 1.  18.00–18.45 Lepo je biti bralec

KNJIŽNICA JAVORNIK KOROŠKA BELA,  
info@knjiznica-jesenice.si

27. 1. – 15.00–16.30 

Ustvarjalne delavnice & Žrebanje nagrajencev knjižne uganke

3. 2.–15.00–16.00 Družabne igre

KNJIŽNICA HRUŠICA, 04/583 42 12,  
info@knjiznica-jesenice.si

29. 1.   17.00–18.00 

Ura pravljic z grofico in Žrebanje nagrajencev knjižne uganke

5. 2. 16.00–17.30 Ustvarjalna delavnica

KMETIJA SMOLEJ, www.kmetijasmolej.si, 041 566 847, 
mihasmo@gmail.com

Vsak konec tedna v soboto od 8. in v nedeljo do 13. ure – Aktivni vi-
kend za otroke – spoznavanje življenja na kmetiji

Stalne razstave

KOSOVA GRAŠČINA (torek–petek, 10.00–12.00 in 16.00–
18.00)

Gozdovi Kranjske industrijske družbe – muzejska razstava – na ogled 
do 23. 1. 2015

BANKETNA DVORANA KOLPERN (pon., tor., čet., pet., 
8.00–16.00, sre. 8.00–17.00) 

SPOKOJNOST – razstava treh Rantovih deklet ob božiču – na ogled 
do 16. 1. 2015

FOTOGALERIJA FOTOGRAFSKEGA DRUŠTVA JESENICE V 
AVLI GLEDALIŠČA TONETA ČUFARJA

Fotografska razstava Portreti vstajnikov ali navadni ljudje avtorja Bra-
nimira Ritonja, MF FZS, člana FK Maribor. Razstava bo na ogled do 
20. januarja 2015.

NA VSE PRIREDITVE VLJUDNO VABLJENI!
Pripravil: Turistično informacijski center Jesenice (TIC Jesenice)
Tel.: 04 586 31 78, www.turizem.jesenice.si  

E-pošta: tic.jesenice@siol.net

Vse občane občine Jesenice vljudno vabimo, da se oglasijo v prostorih 
Turistično informativnega centra Jesenice in si zagotovijo brezplačen 
izvod zimskega 3 mesečnega koledarja prireditev.

Uradne ure: ponedeljek-petek od 8. do 16. ure  

Če organizirate kakršnokoli prireditev, posredujte program na TIC 
Jesenice. Koledar prireditev sestavljajo prireditve v občini Jesenice, ki 
so jih javili organizatorji prireditev in s tem tudi odgovarjajo za pravil-
nost podatkov. Organizatorji morajo spremembe za že objavljene 
prireditve sami objaviti v medijih.
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Andraž Sodja

Turistično-informacijski 
center Jesenice (TIC) se v 
novo leto podaja z novo 
informacijsko zloženko, ki v 
štirih jezikih in s fotografija-
mi večinoma jeseniških 

fotografov predstavlja prese-
netljivo bogato jeseniško 
turistično ponudbo. Kot je 
povedala Nena Koljanin iz 
TIC-a, je bila izdana v nakla-
di 3000 izvodov in je na 
voljo v TIC-u na Cesti mar-
šala Tita 18 na Jesenicah. 

Nova zloženka

Jesenice so dobile novo informacijsko zloženko o 
turistični ponudbi.

OKNO V SVET

Prednost našega kabelska priključka je brezplačna instalacija v 
stanovanju, novi televizijski sprejemniki ne potrebujejo zuna-
njih vmesnikov in naprav ter dvojnih daljinskih upravljalnikov, 
za starejše televizijske sprejemnike zunanji digitalni sprejem-
nik po ugodni ceni, za osnovno ceno priklop do treh televizij-
skih sprejemnikov, hiter servis in odprava napak ter podpora 
pri nastavitvah televizijskih sprejemnikov in mrežnih naprav.www.telesat.siwww.telesat.siwww.telesat.si

TELESAT, d.o.o., JESENICE,  
operater kabelskih komunikacijskih sistemov
Cesta talcev 20, 4270 Jesenice, 
Tel. 04 5865 250, 04 5865 251
E-pošta: info@telesat.si

CENE SO OSTALE NESPREMENJENE  

AKCIJA ZA NAROČNIKE  
Z ANALOGNIM PAKETOM PROGRAMOV:
do konca leta 2015 dobite brezplačno v uporabo zunanji  
digitalni sprejemnik

INTERNET
V svetovni splet vstopate še enkrat hitreje kot doslej, vse vrednosti po  
obstoječih pogodbah so povečane za faktor 2.

TELESAT JESENICE –  
okNo v SvET Iz vAšEgA STANovANJA:
Digitalni televizijski programi v programskih paketih:
 106 programov v začetnem paketu 
  126 programov v osnovnem paketu
  157 programov v razširjenem paketu
  HBO paket – filmi
  PINK paket
  Balkan+ paket – brezplačen 
  internetne povezave s hitrostmi prenosa do 100 Mbit/sek
  trojčki s hitrostmi prenosa podatkov do 40 Mbit/sek
  IP fiksni telefonski priključki z brezplačnimi klici v omrežje DETEL

 

Janko Rabič

Letošnjega šestega nočnega 
pohoda ob siju polne lune 
na Španov vrh v organizaciji 
Zavoda za šport Jesenice se 
je udeležilo 65 ljubiteljev 
zimske rekreacije. Podali so 
se od spodnje postaje žični-
ce v Planini pod Golico do 
vrha na nadmorski višini 
1365 metrov. Za varno pot 
so skrbeli člani Društva gor-
ske reševalne službe Jeseni-
ce. Še bolj kot na nočni 
pohod so se ljubitelji poho-
dništva lani lepo odzvali na 
akcijo Osvajalec Španovega 
vrha. Ob vsakem vzponu so 
se vpisovali v knjigo, na 
letoš njem pohodu pa so naj-

bolj vztrajnim podelili pri-
znanja. Zlato priznanje so 
prejeli: Robert Lasnik za 117 
vzponov, Jani Kavalar za 
100, Martin Baš za 74 in 
Frenk Terseglav za 60 vzpo-
nov. Srebrna priznanja za 
več kot 60 vzponov so preje-
li: Nevenka Terseglav, Janez 
Rupar in Jožica Rižnar, bro-
nasta priznanja za več kot 
40 vzponov: Mitja Verovšek, 
Igor Logar, Urška Habjan, 
bronasta pa: Tilen Dacar, 
Julka Dacar, Miha Novak, 
Gori Vučkovski in Martina 
Kerštajn. Vsi pohodniki so v 
letu 2014 opravili 1400 
vzponov. Akcija Osvajalec 
Španovega vrha se v letoš-
njem letu nadaljuje.

Vztrajni osvajalci 
Španovega vrha
Zlato priznanje so prejeli Robert Lasnik za 117 
vzponov, Jani Kavalar za 100, Martin Baš za 74 in 
Frenk Terseglav za 60 vzponov. 

Urša Peternel

V sklopu 2. Indijskih dni v 
Sloveniji veleposlaništvo 
Indije vabi na koncert indij-
ske klasične glasbe, ki bo v 
petek, 23. januarja, ob 20. uri 
v Gledališču Toneta Čufarja 
Jesenice. Na sarodu, ki je 

eden najstarejših instrumen-
tov indijskega porekla, bo 
nastopil Prabhat Kumar. 
Koncert so omogočili Indij-
ski svet za kulturno sodelova-
nje iz New Delhija, Ministrs-
tvo za izobraževanje, znanost 
in šport ter Društvo indijsko 
slovenskega prijateljstva.

Indijski dnevi
Na Jesenicah bo prihodnji petek, 23. januarja, 
koncert indijske klasične glasbe.

Podelitev priznanj na pohodu ob polni luni

Pohodniki z največ vzponi
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